
Protokół Nr LXIV/2022 
z LXIV sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 30 września 2022 roku 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godzina 10:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 

Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 

Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan faktyczny 
przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili rozpoczęcia do 
momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny uwzględniając tylko 
tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły wprowadzenia zmiany do 
przedstawianych projektów uchwał. Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

Nieobecni Radni - Ewa Przerwa, Leopold Świetliński, Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka 
spóźniła się. 

Ip nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

imie 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

status 

obecny 

obecna 

obecna 

obecny 

obecna 

obecny 

obecny 

obecny 

obecny 

obecna 

obecny 

nieobecna 

nieobecny 

obecna 

obecny 

podpis 
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obecni  13  

wszyscy  15  

procent  86 ,67  % 

Kworum zos ta ło  os iągnię te  

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Radny Andrzej Kurowski - zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego nr 9 w budynku usługowym, położonym w Dęblinie 
Osiedle Wiślana 33, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 2842/22 

Radny Artur Marzysz - zgłosił wniosek o dodanie, jako punkt 8n) projektu uchwały 
w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru 
nazwy dla nowopowstałego ronda na terenie osiedla Wiślana - Żwica. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - w związku z tym, że jeden z projektów uchwał jest moim. 
Odniosłam się już do tego wniosku tj. postawionego na komisjach RM oraz argumentacji, jaka 
była powołana przy wniosku Radnego Andrzeja Kurowskiego o zdjęciu projektu z porządku 
obrad. Nie zgadzam się, aby zdjąć mój projekt uchwały z porządku obrad z przyczyn, jakie 
wczoraj szeroko zostały omówione. Uchwała ta jest konsekwencją uchwały podjętej przez 
prawie wszystkich radnych ok. dwa lata temu. Kiedy wszyscy wyraziliśmy zdecydowaną 
większością zgodę na wyodrębnienie własności lokali w pawilonie 33. Jest to ostatni lokal 
przeznaczony na dzielność gospodarczą, którego koszty utrzymania w przypadku, kiedy nie 
zostanie zagospodarowany w drodze zbycia w przetargu nieograniczonym będzie ponosić 
miasto. Będzie ponosić koszty za pustostan, ponieważ lokal ten nie jest wynajęty, nie jest 
prowadzona w nim żadna działalność gospodarcza. Koszty utrzymania tego lokalu są ogromne, 
zwłaszcza za media. Nikt z lokatorów nie jest zainteresowany utrzymywaniem tego lokalu. Ideą 
rady przeznaczając lokale do zbycia było to, ze właściciel zadba o lokale lepiej niż najemca i 
dzierżawca, ponieważ dzierżawca czy najemca nie chce remontować lokali za prywatne 
pieniądze po to żeby później umowę najmu z nim rozwiązać, a jego nakłady pozostaną 
nierozliczone. Aby dokończyć inicjatywę wyodrębniania ostatniego lokalu w paw. 33 niezbędne 
jest podjęcie przez państwa niniejszej uchwały. W lokalu zlokalizowanym w budynku nr 33 
nadal zostanie lokal, w którym zlokalizowana jest świetlica osiedlowa, bo tak też wszyscy 
uzgadnialiśmy i to była to też nasza wspólna inicjatywa zarówno radnych jak i burmistrza, że 
wyodrębnimy wszystkie lokale poza lokalem, w którym znajduje się miejska świetlica. Miasto 
będzie jej właścicielem, dopóki ta świetlica będzie potrzebna i będzie wykorzystywana. Z tych 
względów prosiłabym, aby państwo przy głosowaniu rozważyli moje argumenty. 

głosowanie Wniosek Radnego Andrzeja Kurowskiego o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie sprzedaży lokalu użytkowego nr 9 w budynku usługowym, położonym w Dęblinie 
Osiedle Wiślana 33, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 2842/22 
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jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

data 30 września 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie  

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

ilość 

5 

6 

1 

procent 

41.67 % 

50% 

8.33 % 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

10:23:22 - 10:24:49 

zwykła 

ilość procent 

15 

12 80 % 

3 20 % 

głos 

ZA 

PRZECIW 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁA SIĘ 

ZA 

PRZECIW 

ZA 

PRZECIW 

PRZECIW 

PRZECIW 

nieobecna 

nieobecny 

nieobecna 

ZA 

głosowanie Wniosek Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 
o dodanie jako punkt 8n) projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z 
mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru nazwy dla nowopowstałego ronda na terenie 
osiedla Wiślana -Żwica 
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jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Gtosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. 

typ gtosowanie jawne imienne 

Podsumowanie  

status ilość procent 

ZA 12 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię 

1 Chochowski Waldemar 

2 Cydejko Maria 

3 Czarnecka Urszula 

4 Grobel Mieczysław 

5 Grzęda Ewa 

6 Jakubik Maciej 

7 Krygrowski Maciej 

8 Kurowski Andrzej 

9 Marzysz Artur 

10 Papis Edyta 

11 Pasek Robert 

12 Przerwa Ewa 

13 Świetliński Leopold 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja 

15 Wojtyś Jarosław 

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

10:26:35- 10:27:19 

zwykła 

ilość 

15 

12 

3 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecna 

nieobecny 

nieobecna 

ZA 

procent 

80% 

20% 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
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5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Rozpatrzenie informacji Burmistrza z wykonania budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2022 r. wraz 

z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
7. Informacja o zaawansowaniu realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie na 2022 r. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań 
z zakresu ochrony przeciwpożarowej; 

b) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok; 
c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
d) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 
w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 

e) zmiany uchwały Nr XXVIII/171/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 6 maja 2020 r. 
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 

f) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Miasta 
Dęblin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2999/4, obręb 0001 Dęblin, stanowiącej własność 
miasta Dęblin; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z prawem do 
odpowiedniej przynależnej do nich części gruntu przekazanych Miastu Dęblin przez Polskie 
Koleje Państwowe Spóła Akcyjna z siedzibą w Warszawie; 

i) sprzedaży lokalu użytkowego nr 9 w budynku usługowym, położonym w Dęblinie Osiedle 
Wiślana 33, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 2842/22; 

j) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki nr 4225 położonej 
w Dęblinie przy ulicy Skotnickiego; 

k) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr l„Bajka" 
w Dęblinie; 

1) rozpatrzenia petycji w sprawie budowy siłowni na świeżym powietrzu wraz 
z urządzeniami kreatywnymi na Osiedlu Stawy; 

m) rozpatrzenia petycji dotyczącej stosowanych środków poprawy efektywności 
energetycznej; 

n) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru 
nazwy dla nowopowstałego ronda na terenie osiedla Wiślana - Żwica 

9. Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań radnych 
zgłaszanych w VIII kadencji (lata 2021/2022). 

10. Zatwierdzenie protokołu z LXIII sesji Rady Miasta. 
11. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 10:31:35- 10:32:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67% pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Burmistrz Miasta wraz z Przewodniczącym RM podziękowali Pani Marcie Janeczko za 
sprawowanie obowiązków dyrektora MP nr 4 w Dęblinie oraz powitali Panią Dorotę Piasecką, 
która w wyniku konkursu objęła stanowisko Dyrektora MP nr 4. Pogratulowano również Pani 
Beacie Kursie oraz Krzysztofowi Gogaczowi, którzy ponownie wygrali konkurs i objęli funkcje 
Dyrektorów SOSW i ZSP nr 3 w Dęblinie. 

Ad. 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta 
w okresie miedzy sesjami 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji, która odbyła się 
w dniu 23 czerwca 2022 r.: 
- 24 czerwca udział wraz z Panią Burmistrz w zakończeniu roku szkolnego w SP nr 2; 
- 29 czerwca wraz z Burmistrz oraz radnymi Mieczysławem Groblem, Arturem Marzyszem, 
Ewą Przerwą, Urszulą Czarnecką i przedstawicielami Centralnej Ciepłowni Miejskiej PGNiG 
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Termika Energetyka Rozproszona Sp z o.o. odbyliśmy wizytę w rzeszowskiej instalacji 
termicznego przetwarzania odpadów komunalnych; 
- 2 lipca wraz z Panią Wiceburmistrz udział w uroczystej przysiędze wojskowej 
w SPSP w Dęblinie pod pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 5 lipca udział w posiedzeniu KGPiB; 
- 1 9  l i p c a  u d z i a ł  w  o b c h o d a c h  Ś w i ę t a  P o l i c j i  w  K o m e n d z i e  P o w i a t o w e j  P o l i c j i  w  R y k a c h ;  
- 27 lipca udział w uroczystej ceremonii pożegnalnego lotu samolotu TS-11 Iskra 
w Lotnictwie Sił Zbrojnych RP, uroczystość odbyła się na terenie lotniska 41 Bazy Lotnictwa 
Szkolnego w Dęblinie; 
- 11 sierpnia udział w uroczystym apelu z okazji przekazania i objęcia obowiązków na 
stanowisku dowódcy 22 Batalionu Piechoty Lekkiej w Dęblinie; 
- 15 sierpnia udział w zawodach wędkarskich o Puchar Przewodniczącego RM; 
- 1 września udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w SP nr 2 w Dęblinie; 
- 4 września udział wraz z Panią Burmistrz i radnymi w obchodach 101 rocznicy przybycia 15 
Pułku Piechoty Wilków do Dęblina, składaliśmy wieńce w miejscach pamięci, został 
odprawiona uroczysta polowa msza Św. Następnie braliśmy udział w pikniku historycznym na 
terenie Batalionu Drogowo-Mostowego, odbył się również bieg Tropem Wilczym w którym 
brałem udział; 
- 23 września przy fundacji hospicjum „Razem możemy więcej" wraz z Panią Burmistrz oraz 
grupą społeczników sadziliśmy żonkile w ramach akcji „Pola nadziei"; 
- 28 września odbyło się wspólne posiedzenie komisji RM w celu zaopiniowania materiałów na 
dzisiejsza sesję; 
- 29 września wraz z Panią Burmistrz braliśmy udział w obchodach święta 4 Skrzydła Lotnictwa 
Szkolnego w Dęblinie. Uroczystość odbyła się w Sali kinowej LAW, następnie odbył się koncert 
Zespołu Reprezentacyjnego WP. 
- 29 września udział w debacie na temat dęblińskiej oświaty w SP nr 2 w Dęblinie, również 
udział brali Pani Burmistrz wraz z Wydziałem OS oraz radni Pani Maria Cydejko, Mieczysław 
Grobel, Waldemar Chochowski. 

Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami: 
- 24 czerwca brałam udział w zakończeniu roku szkolnego w SP nr 2 i nr 4, oraz 
w festynie rodzinnym zorganizowanym w prywatnym Przedszkolu „Miś uszatek" na os. Stawy; 
- 25 czerwca brałam udział w koncercie jubileuszowym 20-lecia Zespołu Pieśni i Tańca 
„Dębliniacy" pt. „Nadwiślańska Sobótka" w MDK nad Wisłą; 
- 29 czerwca wraz z radnymi i przedstawicielami centralnej ciepłowni miejskiej PGNiG Termika 
Energetyka Rozproszona Sp z o.o. eksploatujących ciepłownię w Dęblinie odwiedziliśmy 
instalację w Rzeszowie wytwarzającą ciepło, energię elektryczną oraz parę wodną na wkład 
z odpadów komunalnych. Wycieczka była zorganizowana pod katem poszukiwania 
alternatywnych wkładów do kotła ciepłowni zmniejszających w przyszłości koszty energii 
cieplnej produkowanej na potrzeby naszego miasta; 
- 29 czerwca na os. Wiślana odbył się festyn rodzinny, na którym miasto reprezentowała 
Zastępca Burmistrza Pani Beata Amarowicz; 
- 30 czerwca uczestniczyłam w zabawie integracyjnej seniorów z Dęblina, Ryk i Stężycy 
zorganizowanej przez koło „Jesienna Róża" działające przy MDK w Dęblinie; 
- 1 lipca brałam udział w spotkaniu w Zakładzie Energetycznym oddział Puławy 
w sprawie omówienia kolejności wykonania zadań w zakresie budowy linii energetycznych 
przez zakład na terenie naszego miasta; 
- 2 lipca przez pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt odbyła się przysięga 
kandydatów do zawodowej służy wojskowej zorganizowana przez SPSP w Dęblinie, miasto 
reprezentowała Pani Beata Amarowicz Zastępca Burmistrza; 
- 3 lipca uczestniczyłam w festynie rodzinnym „Powitanie Lata" na os. Mierzwiaczka; 
- 3 lipca rozpoczęły się 8 międzynarodowe koncerty organowe w Kościele pw. „św. Piusa V" 
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organizowane wspólnie z TPD, odbywają się one w każdą niedzielę lipca; 
- 5 lipca odbyła się KGKSiPP oraz KGPiB w sprawie zapoznania się z propozycją firmy 
„KORNEX" odnośnie zagospodarowania terenu przeznaczonego w studium i miejscowym 
planie zagospodarowania na PSZOK, jest to teren po byłym wysypisku śmieci na os. Żdżary. 
Efektem tego spotkania jest projekt uchwały rozpatrywany na dzisiejszej sesji; 
- 10 lipca brałam udział w zawodach wędkarskich PZW 4 i PZW „Start" o puchar burmistrza. 
Zawody odbyły się na zbiorniku wodnym na Matygach i przy forcie Mierzwiaczka; 
- 11 lipca odwiedziła hospicjum prowadzone przez fundację „Razem możemy więcej" 
w Stawach; 
- 15 lipca uczestniczyłam w posiedzeniu rady Lokalna Grupa Działania w Rykach gdzie 
m.in. ocenialiśmy wniosek Stowarzyszenia TPD w sprawie przyznania środków finansowych na 
dokończenie modernizacji izby pamięci historycznej w budynku MDK nad Wisłą; 
- 15 lipca na zaproszenie stowarzyszenia „MKS Czarni 1947 Dęblin" brałam udział 
w podsumowaniu sezonu piłkarskiego w restauracji „Nepomucen" w Gołębiu; 
- 19 lipca brałam udział w obchodach „Święta Policji" w Komendzie Powiatowej Policji 
w Rykach; 
- 20 lipca brałam udział w uroczystym otwarciu i poświeceniu hospicjum stacjonarnego na 
os. Stawy prowadzonego przez fundację „Razem możemy więcej". Fundacja podpisał umowę 
z NFZ na realizację zadań opiekuńczo-leczniczych od 1 lipca br.; 
- 26 lipca składałam wieńce wraz z TWD oraz Stowarzyszeniem Seniorów Lotnictwa Polskiego 
na grobie pilota Janusza Hryniewicza Honorowego Obywatela Miasta Dęblin; 
- 25 lipca brałam udział w uroczystościach 70 rocznicy śmierci Generała Brygady pilota 
Szczepana Ścibiora przy grobie pilota przy kościele garnizonowym w Dęblinie; 
- 27 lipca odbyło się wydarzenie pożegnalny lot samolotów TS-11 Iskra w lotnictwie Sił 
Zbrojnych RP oraz pokaz zespołu akrobacyjnego „Orlik"; 
- 27 lipca brałam udział w pogrzebie Franciszka Skrzypczyka najstarszego mieszkańca powiatu 
ryckiego miał 103 lata ostatniego żołnierza gen. Kleeberga. Pogrzeb odbył się w Sobieszynie; 
- 30 lipca na Stadionie Miejskim odbył się turniej piłki nożnej gdzie zwycięskiej drużynie 
wręczała pucha Burmistrza Miasta; 
- 31 lipca odbył się ostatni w tym sezonie międzynarodowy organowy koncert w Dęblinie 
z okazji 8 edycji koncertów; 
- 2 sierpnia wraz z przewodniczącym KGKSiPP Arturem Marzyszem oraz Dyrektorem OPS 
Anetą Sztobryn udaliśmy się do Józefowa na roztoczu, aby spotkać się z Burmistrzem Romanem 
Dziurą, który założył na swoim trenie 12 spółdzielni socjalnych wykonujących prawie wszystkie 
usługi na trenie całej gminy Józefów. Spółdzielnie zatrudniają osoby bezrobotne 
z niepełnosprawnościami, które z zależności od profilu spółdzielni wykorzystują swoje 
umiejętności do pracy w spółdzielni zarabiając na siebie w efektywny sposób. Jest to sposób 
zarządzania oparty na ekonomii społecznej. Celem naszej wizyty było zapoznanie się z zaletami 
tworzenia takich spółdzielni na naszym terenie i korzyściami, jakie płyną ze zlecania 
wykonywania usług przez spółdzielnię przez gminę; 
- 3 sierpnia w Starostwie Powiatowym w Rykach odbyło się spotkanie w sprawie ponadlokałnej 
strategii rozwoju opracowywanej dla gmin powiatu ryckiego; 
- 5 sierpnia uczestniczyłam w posiedzeniu KGKSiPP w sprawie zatwierdzenia list przydziału 
mieszkań komunalnych i socjalnych oraz zaopiniowania wniosku w sprawie nadania nazwy dla 
nowo wybudowanego ronda w pasie drogi wojewódzkiej 801 przy Kościele pw. „Chrystusa 
Miłosiernego". Wpłynęły 3 wnioski z proponowanymi nazwami: Rondo Kolejarzy, Kolejarzy 
Dęblińskich i im. Błogosławionego Księdza Jerzego Popiełuszko. Komisji zawnioskowała 
o przeprowadzenie konsultacji społecznych w tej sprawie, a dzisiaj wystąpiła o wprowadzenie 
do porządku obrad uchwały o przeprowadzeniu konsultacji; 
- 11 sierpnia uczestniczyłam w przekazaniu obowiązków na stanowisku dowódcy 
22 Dębińskiego Batalionu Lekkiej Piechoty - Pułkownika Stanisława Guźmięgę na placu 
apelowym na Twierdzy w Dęblinie; 
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- 12 sierpnia odbyła się promocja na 1 stopień podoficerski zorganizowaną prze SPSP 
w Dęblinie na placu Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt. Miasto reprezentował 
przewodniczący RM Maciej Krygrowski; 
- 16 sierpnia obchodziliśmy wraz z wojskiem święto Wojska Polskiego na placu przed 
pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt, święto obchodzimy, jak co roku 
w niezmienionym kształcie, organizatorem tych świat jest wojsko; 
- 17 sierpnia Dęblin odwiedził wojewódzki konserwator zabytków w celu oględzin starego 
budynku mieszkalnego rodziny Sochackich, który TPD zgłosiło do objęcia ochroną 
konserwatorską. Teraz toczy się postępowanie ewentualnego wpisu tego budynku do obiektów 
objętych ochroną konserwatorską; 
- 19 sierpnia w MDK odbył się „Finisaż" jest o letni festiwal sztuki „Na fali" pod patronatem 
Burmistrza Miasta Dęblin oraz Starosty Powiatu Ryckiego. Wydarzenie to wernisaż wystaw 
ogólnopolskiego pleneru ceramiczno-wikliniarskiego „Dęby i liny", pleneru malarskiego 
i ogólnopolskiego pleneru malarskiego „Wisła 2022" oraz pleneru malarskiego grupy 
artystycznej ultrafiolet. Impreza zakończyła się koncertem zespołu Michała Pastuszaka i Bard 
band pogrywamy; 
- 25 sierpnia wraz z Naczelni Os Agnieszką Chlaściak-Pietruszewską uczestniczyłam w dniach 
otwartych w MP nr 1; 
- 29 sierpnia brałam udział w uroczystym apelu z okazji Święta Lotnictwa Wojskowego przed 
pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 1 września uczestniczyłam w rozpoczęciu roku szkolnego w Dęblińskich placówkach 
oświatowych w SOSW i SP nr 4; 
- 2 września brałam udział w święcie Centrum Szkolenia Inżynieryjnego - Lotniczego i SPSP na 
placu przez pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 2 września zorganizowaliśmy wraz z MDK imprezę rozrywkową na placu przez UM 
„potańcówka w stylu retro" gdzie przy muzyce z lat 70 i 80 licznie bawili się mieszkańcy 
Dęblina; 
- 3 września brałam udział w Narodowym Czytaniu „Ballad i romansów" Adama Mickiewicza 
w Miejskiej Bibliotece Publicznej; 
- 4 września miasto zorganizowało kolejny raz święto 15 Pułku Piechoty Wilków, czyli 101 
rocznica wejścia Pułku do twierdzy Dęblin. Współorganizatorami wydarzenia było Muzeum Sił 
Powietrznych i Stowarzyszenie TPD. W trakcie obchodów uczestnicy brali udział w uroczystej 
mszy świętej, części oficjalnej, koncercie orkiestry wojskowej, wejściu na twierdze Dęblin, 
zaślubinach z rzeką Wisłą oraz biegu „Wilczym tropem"; 
- 20 września Starostwo Powiatowe w Rykach zorganizowało w UM Dęblin spotkanie 
z aptekarzami prowadzącymi apteki w mieście Dęblin celem omówienia dyżurów nocnych tych 
aptek na terenie miasta. Ustalono, że nocne dyżury będą prowadzić apteki w Rykach, a apteki 
w Dęblinie będą czynne do godz. 23.00. Zdaniem aptekarzy nie ma zainteresowania zakupem 
leków przez mieszkańców w porze nocnej; 
- 22 września pracownicy UM oraz radni Artur Marzysz i Urszula Czarnecka brali udział 
w spotkaniu w Wodach Polskich RZGW w Lublinie w sprawie zaopiniowania koncepcji 
przestrzennej pod nazwą „poprawa bezpieczeństwa powodziowego miasta Dęblin". 
Przedstawiono nam trzy koncepcje opracowanej na potrzeby poprawy bezpieczeństwa 
powodziowego przy czy pierwsza uzyskał największa akceptację. Obejmuje on wydłużenie 
wałów na Wieprzy na ok. 1 km w kierunku Bobrownik w stosunku do już istniejącej konstrukcji 
oraz umieszczenie linii wału jak najbliżej granicy z lotniskiem pozostawiając szeroki pas 
zalewowy przy rzece Wieprzu i jeszcze większe podniesienie wału niż dotychczas proponowano. 
Zabieg ten jest początkiem zmierzającym do wykonania wzmocnienia, przedłużenia wałów 
co w efekcie ma przynieść zmianę map zagrożenia powodziowego dla miasta Dęblin; 
- 23 września brałam udział w programie „Pola nadziei" stworzonym przez organizację 
charytatywną Marii-Curie Counter w Wielkiej Brytanii polegający na edukacji dzieci 
i młodzieży uwrażliwiające ich na cierpienie i potrzeby drugiego człowieka. Inicjatorem akcji 
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była Fundacja „Razem możemy więcej" w Stawach, zorganizowano akcję sądzenia żonkili, które 
wiosną zostaną wręczane osobom wspierającym hospicja; 
- 29 września uczestniczyłam w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Rykach dotyczącym 
strategii rozwoju ponadlokalnego powiatu ryckiego 
- 28 września uczestniczyłam w posiedzenie Komisji Rady Miasta opiniujących materiały 
na dzisiejsza sesję. 
- 29 września brałam udział w uroczystych obchodach święta 4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że 17 maja 2022 roku miasto Dęblin zawarło ugodę 
sądową przez Sadem Okręgowym w Lublinie z Panem Romanem Bytniewskim na mocy, której 
wypłaciło mu kwotę 85 660,67 zł brutto z tytułu dochodzonego odszkodowania za okres 2 lat 
i 3 miesięcy oraz kwotę 1914, 50 zł tytułem połowy opłaty od pozwu. Kwota ta została 
wypłacona w czerwcu br. po uprawomocnieniu się powyższego postanowienia. Pan Bytniewski 
na mocy zawartego porozumienia zrzekł się roszczeń o zapłatę odszkodowania za kolejny okres 
tj. do daty upływu 5 lat. Ugoda przyczyniła się do zakończenia przewlekłego postępowania 
sądowego i zakończyła spór wynikający z różnych stanowisk w przedmiotowej sprawie. Faktem 
jest, ze Pan Roman Bytniewski sam przyczynił się do zaistniałej sytuacji (dwukrotnie 
zrezygnował z bycia dyrektorem ZSO, pierwszy raz po unieważnieniu konkursu w dniu 
31 sierpnia 2018r. kiedy zarówno on sam jak i Rada Pedagogiczna ZSO nie zgłosili jego 
kandydatury do objęcia funkcji dyrektora na 10 miesięcy w roku szkolnym 2018/2019, został 
wtedy zgłoszony Pan Wojciech Lipnicki. Wtedy Pan Bytniewski wybrał drogę na fotel włodarza 
Dęblina. Drugi raz po ogłoszeniu przez burmistrza nowego konkursu na dyrektora ZSO 
w kwietniu 2019 roku wycofał się z kandydowania po ocenie merytorycznej dokumentów przez 
komisje konkursową. Po nieudanych wyborach postanowił dochodzić należności pieniężnej 
z budżetu miasta. Miiasto stoi przed dużymi wyzwaniami, realizuje duże inwestycje, dlatego 
uznaliśmy, ze zawarcie ugody z Panem Bytniewskim zabezpieczy miasto przez dalszymi jego 
roszczeniami finansowymi. Ponadto niepotrzebnym jest zaprzątnie opinii publicznej sprawą, 
która tak naprawdę już dawno powinna się zakończyć. 

W związku z opóźnieniem wykonywanych prac termomodernizacyjnych przy SP nr 4 
byliśmy zmusz e n i  p o d j ą ć  d e c y z j ę  o  p r z e s u n i ę c i u  n a u k i  i  o g ł o s z e n i u  n a u k i  z d a l n e j  d l a  k l a s  4 - 8  
w okresie od 1-14 września br. w uzgodnieniu z kuratorium. Przepisy, które pozwoliły nam na 
ten ruch weszły w życie 1 września, więc zdajecie sobie państwo sprawę jak ważka była ta 
decyzja i jak była trudna do podjęcia zważywszy, że rodzice i dzieci po okresie pandemicznym 
bardzo chciało rozpocząć naukę widząc się nawzajem. Natomiast prace wykonywane wewnątrz 
ze względu na bezpieczeństwo uczniów nie pozwalały rozpocząć nauki. W dniu 16 września 
dzieci wróciły do nauki stacjonarnej, będą uczyć się w bezpiecznych warunkach, ponieważ ekipa 
budowlana będzie prowadzić prace w miejscach niedostępnych dla dzieci i młodzieży i zamierza 
zakończyć je do grudnia br. Druga ekipa pracująca przy termo-modernicacji na zewnątrz 
budynku ma przedłużoną umowę na wykonanie jej do końca października, ponieważ w lutym 
tego roku ekipa ta został mocno osłabiona po ogłoszeni stanu wojennego na Ukrainie i prawie 
wszyscy pracownicy opuścili tą ekipę, dlatego ocieplenie budynku został opóźnione. Na dzień 
dzisiejszy po licznych rozmowach z wykonawcą, aby nie schodził z budowy i dalej realizował 
przedsięwzięcie wykonawca postanowił pozostać i na dzień dzisiejszy kończy ocieplenie 
i malowanie ścian w SP nr 4. 
Wczoraj odbyła się 1 debata w sprawie oświaty w Dęblinie zorganizowana przez miasto wraz z 
Ośrodkiem Rozwoju Kompetencji Edukacyjnych pt. „Kierunki rozwoju edukacji w gminie 
w myśleniu o uczniu XXI wieku". Projektem zajmuje się firma „EDU kompas" i będzie ona 
prowadziła ten projekt przez kilka miesięcy od września do maja przyszłego roku. Wyglądało to 
tak, ze 5 grup, które angażują się w oświatę, tj. uczniowie, nauczyciele, kadra kierownicza, 
rodzice i zespół składających się z przedstawicieli rady miasta i burmistrza organu 
wykonawczego rozpoczęły debatę, odpowiadały na pytania, poruszając kwestie nurtujące nasza 
dęblińska oświatę. Wczoraj zestawiono pogląd tych 5 grup społecznych, zajmą się teraz tym 
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eksperci i zakończy się ten proces wskazaniem pomocników dla poszczególnych dyrektorów, 
którzy będą wspierać ich w inicjatywie zmian w naszej oświacie, oczywiście dla dobra uczniów 
bo takie zmiany są potrzebne. Tak jak wczoraj uznaliśmy, że nasze szkoły zatrzymały się na 
etapie wczorajszych szkół, a musimy kształcić młodzież i przygotowywać do czekających je 
przyszłości. Zawiesiły nam się cele, potrzeby i metodyka w związku z tym postaramy się 
wybrnąć z tego tematu, oczekujemy na raport, bo w maju 2023 roku cały ten program zostanie 
zakończony raportem o stanie dęblińskiej oświaty. Mama nadzieje, że ten raport przyniesie nam 
dobre rozwiązania dla przyszłości naszych szkół. 

Burmistrz odniosła się do oszczędzania energii elektrycznej w naszej gminie. Wiele gmin 
zdecydowało się o wyłączeniu na dłuższy okres w nocy oświetlenia ulicznego. Miasto Dęblin po 
przeprowadzeniu dużej inwestycji polegającej na wymianie oświetlenia zwykłego na ledowe 
uznało, że to zadanie przyniosło ok. 70% oszczędności w zużyciu energii nie podejmie jeszcze 
tak drastycznych kroków jak wyłączanie oświetlenia. Natomiast podjęliśmy decyzję, 
że skrócimy czas zapalania, czyli będziemy wyłączać światło godzinę wcześniej 
w stosunku do astronomicznego czasu zegara, czyli zachodu słońca i włączać pół godziny 
później. Zobaczymy czy te zabiegi przyniosą nam konkretne oszczędności i czy nasz budżet 
przy tak szalonym wzroście cen nie będzie zachwiany i nie będziemy musieli przystąpić 
do bardziej radykalnych oszczędności. Jeśli takie nastąpią i będziemy musieli je podjąć 
niezwłocznie powiadomimy o tym państwa oraz mieszkańców. 

Chciałam również podzielić się pojawiającą się niepokojącą informacją o rzekomym 
zamiarze prywatyzacji SP ZOZ w Dęblinie. Pierwsza taką wzmiankę przeczytałam na 
Facebooku i pochodziła od wiceprzewodniczącego RM Leopolda Świetlińskiego, który napisał, 
że jest przeciwny takiej prywatyzacji. Skąd taka informację posiadał pan radny myślę, że nam 
wyjaśni w najbliższych okolicznościach. Przecież o takiej ważnej decyzji decyduje rada miasta, 
więc może ja czegoś nie wiem a państwo, jako pojedynczy radni coś więcej na ten temat wiedzą. 
Jest to bardzo poważny temat, nurtujący naszych mieszkańców, którzy również o to pytają. 
Bardzo proszę o wyjaśnienie tej sprawy w kolejnym punkcie obrad, może będziecie mili 
państwo czas na podjęcie takich rozmów w punkcie wnioski, zapytania i interpelacje. Proszę 
0 wyjaśnienie tej kwestii i chciałabym, żeby autor tego wpisu wyjaśnił nam skąd taką informację 
powziął. Jest to ważna dla Dęblina sprawa, ja, jako organ wykonawczy nic na ten temat nie 
wiem. 

Ad. 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - w związku z tym, o czym mówiła już Pani 
Burmistrz, ja również wczoraj otrzymałem informacje, że jeden z pacjentów zapytał się, 
dlaczego przychodnia jest prywatyzowana. Byłem bardzo zaskoczony tym pytaniem i z tego, co 
wiem personel przychodni również. Rozpowszechnianie takich informacji jest bardzo 
niepokojące. Nawet z tego względu, że społeczeństwo widzi, że głosujemy za różnymi 
sprawami, inwestujemy w przychodnię, był zrobiona temomo-dernizacja za duże pieniądze 
1 jeżeli idzie taka informacja do mieszkańców, że rada chce to sprywatyzować to przeciętny 
obywatel widzi, że my mamy w tym jakiś interes, bo najpierw wyremontowaliśmy, a teraz 
chcemy sprywatyzować. Dlatego dla mnie ta informacja była przerażająca. Czy ktoś z państwa 
miał takie informacje na temat jakiejkolwiek prywatyzacji? Co raz więcej ludzi zaczyna o to 
pytać, a to uderza w miasto, radnych i to są bardzo złe informacje. Nie ma dzisiaj 
przewodniczącej komisji zdrowia, ale mam prośbę do wiceprzewodniczącego o zwołanie 
Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej, abyśmy zajęli się tą sprawą. Proszę zaprosić również 
przedstawicieli SP ZOZ. Trzeba wyjaśnić tą sprawę, aby wyjaśnić skąd pojawiają się takie 
informacje i przedstawić społeczeństwu, jakie jest nasze zdanie. Osobiście nic o tym nie wiem, 
rozmawiałem z radnym i też nic nie wiedzą i są zaskoczeni taką informacją. 
Radny Waldemar Chochowski - również miałem poruszyć ten temat, ponieważ do mnie też 
dotarły takie informacje i pytanie, odpowiadając na szybko mówiłem, że jako radny nic na ten 
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temat nie wiem. Wydaje mi się, żebyśmy mogli szybko zareagować, jako radni to proponuję, aby 
pan odbył rozmowę z panem Świetlińskim skąd czerpał takie informacje, a my dzisiaj, jako Rada 
Miasta powinniśmy jak najszybciej zdementować te pogłoski, że my, jako Rada Miasta nie 
debatujemy w ogóle nad tym tematem taki temat się nie pojawiał i nie jest zanany Radzie Miasta 
za wyjątkiem może się okaże wiceprzewodniczącego RM. Prosiłbym, aby Pani Burmistrz 
również ze strony UM umieściła dementi opublikowała na stronach internetowych naszego 
miasta, bo trzeba już. Nie czekając na komisję. Już trzeba uspokoić społeczeństwo Dęblina, 
ponieważ plotki się szybko rozchodzą, a osoby czytające i szukając informacji w internecie, 
jeżeli na taki wpis Wiceprzewodniczącego Rady napotykają mają słuszne obawy, że coś jest na 
rzeczy, a później to wszystko szybko się rozprzestrzenia, bo wszyscy korzystają z tej przychodni 
tak naprawdę jest to przychodnia zbudowana przez nasze społeczeństwo dla nas, taki temat w 
ogóle nie powinien być poruszany chyba tylko po to żeby nas w jakiś sposób i mieszkańców 
poróżnić, wprowadzić ferment i wprowadzić jakąś nieufność do władz samorządowych naszego 
miasta. Także proszę, o to, aby szybko zająć się tematem i wydaje mi się, że wszyscy radni 
podzielają tą opinię, że powinniśmy jak najszybciej zdementować ze strony rady miasta tą 
plotkę. 
- Radny poprosił o zwrócenie szczególnej uwagi przed świętem zmarłych, aby okolica cmentarza 
(parkingi i otoczenie) były szczególnie przypilnowane, jeżeli chodzi o śmiecie. Na parkingu od 
kilku miesięcy leży opona, stare nieopróżniane, przepełnione kosze na śmiecie znajdujące się 
przy budce, w której kiedyś byli stróże. Proszę, aby to posprzątać żebyśmy się nie musieli 
wstydzić, ponieważ przyjeżdżają ludzie z całej Polski i z zagranicy, chodząc 
i obserwując to widzę, że jest tak jak nie powinno być. Tak samo jak śmietniki powinny być 
opróżniane bardzo szybko, bo często dochodzi do sytuacji, że to wszytko znajduje się pod 
nogami zarówno znicze szklane, plastikowe turlają się po ulicy, a nie powinno tak być. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - zwrócił się do wiceprzewodniczącego KZiPS, aby 
zwołać komisje zdrowia jak najszybciej, bo chcielibyśmy wysłuchać skąd pojawiają się takie 
informację. Myślę, że załatwimy tą sprawę w tym tygodniu i informacja pójdzie. Chciałbym, 
żeby pan radny się wypowiedział, bo takie wpisy umieszczał na internecie, także bardzo proszę 
0 jak najszybsze zwołanie komisji. Możemy dzisiaj wyznaczyć termin. 
Radny Maciej Jakubik - dostałem trochę zgłoszeń odnośnie drogi Okrzei. Opady deszczu 
spowodowały, że studzienki, które są na środku drogi zaczęły wychodzić dość wysoko i jest 
duże prawdopodobieństwo, że może dojść do uszkodzeń samochodów, więc abyśmy nie płacili 
odszkodowań bardzo proszę o podsypanie i wyrównanie obydwu dróg. 
Przewodniczący Zarządu os. Żdżary - zwracali się do mnie mieszkańcy ul. Bobrowskiej, 
że ich ulica tak jakby została zapomniana przez urząd. Chodniki są w bardzo w złym stanie 
1 wymagają naprawy, nie mówię o przebudowie, bo wystarczy je naprawić. Przy części 
zabudowań chodniki są bardzo zarośnięte, pnącza z ogródków wydostają się na chodnik i nie da 
się nimi przejść. Nie wiem do czyich obowiązków należy oczyszczanie chodników do urzędu 
czy do mieszkańców na wysokości swoich posesji. Dobrze byłoby uporządkować tą ulice, aby 
nie odbiegała wyglądem od innych ulic. 
Burmistrz Miasta odniosła sic do wniosków i zapytań: 
Radnego Waldemara Grochowskiego - natychmiast przygotujemy ripostę, aby poinformować 
mieszkańców, że nic na ten temat nie wiemy. Natomiast nie wiem czy nie poczekać na Komisję 
Zdrowia i Problematyki Socjalnej, ponieważ jeżeli ktoś coś wie, zainteresowany, który tą 
informacje przekazał, żebyśmy mieli jasną sytuacje, że nikt nic na ten temat nie wie, nikt nie 
szykuje się z inicjatywą uchwałodawczą i nic w tym temacie się dziać nie będzie. Niezwłocznie 
następnego dnia po komisji opublikujemy nasze stanowisko zgodnie z sugestią radnego 
Chochowksiego, bo rzeczywiście takie rzeczy trzeba natychmiast ucinać i uspokajać 
społeczeństwo, bo temat nie został właściwie poruszony i nie wiemy, co było przyczyną. 
- opróżnianie śmietniczek, przygotowywanie terenów cmentarza - postaramy się, aby 
pracownicy z MZGK (w ramach umowy) przed świętem 1 i 2 listopada tereny uprzątnęli i aby 
wyglądały ładnie i schludnie. Postaramy się również nasypać kruszywa do pojawiającej się w 
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ciągu roku kałuży. Robiliśmy tam wiele zabiegów odwadniających, robiliśmy nawierty a woda 
ciągle się tam zbiera. Jedynym działanie, które może zapobiec tym sytuacjom jak na razie jest 
wyrównanie gruntu poprzez nasypanie kruszywa lub innego materiału. 
Radnemu Maciejowi Jakubikowi - odnośnie ulicy Okrzei i studzienkach gdzie zostało 
wypłukane kruszywo ich podsypanie również zgłosimy to MZGK-u, który był inwestorem tego 
zadania aby natychmiast zajął się tą sprawą bo w tym roku jeszcze prawdopodobnie doły, które 
tam się, porobiły zostaną wyrównane destruktem. 
Przewodniczący Zarządu os. Żdżary - ulica Bobrowska rzeczywiście została jedyną ulicą, która 
została zapomnianą. Mamy dylemat z ul. Bobrowską, ponieważ większość ogrodzeń mieści się 
w drodze i właściciele posesji są również właścicielami części tej drogi. Mamy taką sytuację, 
że aby przygotować inwestycję polegającą na budowie i modernizacji drogi i chodników 
musielibyśmy od znacznej części mieszkańców wykupić grunty jak i też popłacić 
odszkodowania za ich ogrodzenia postawione w pasie drogowym. Przy ul. Bobrowskiej pewnie 
będziemy musieli zastosować taki zabieg jak większości tego typu przypadków jak na osiedlu 
np. Michalinów, gdzie odtworzyliśmy część dróg, tylko w ramach tych dróg, które mają już taki 
a nie inny przebieg i będziemy mogli ewentualnie przystąpić do podobnego remontu na ul. 
Bobrowskiej. Oznacza to, że nie mając dokumentacji budowlanej nie będziemy mogli sięgnąć po 
środki zewnętrzne na budowę i modernizację ulicy Bobrowskiej. Bo fundusz dróg 
samorządowych i wszystkie projekty, jakie się pokazują, z których gminy mogłyby korzystać na 
dofinansowanie budowy i remontu dróg wymagają decyzji budowlanych. Natomiast żeby 
uzyskać decyzję budowlaną musimy mieć własność tego terenu. Wiec musimy liczyć na to, że 
wystarczy nam środków w budżecie w przyszłych latach, na to żeby dokonać bieżącego 
remontu. Jeśli chodzi o chodniki, które są tam w złym stanie to apelowałabym żeby rozmawiać z 
mieszkańcami, aby dbali o swoje ogrody, aby ich rośliny nie wypełzały na chodnik, bo chodniki 
utrzymuje miasto. W przyszłym roku powierzając usługę utrzymania zieleni na ternie miasta 
rozważymy, (jeżeli starczy nam środków finansowych) możliwość zatrudnienia firmy do 
oczyszczania chodników w całym mieście, bo nie jest to problem tylko ul. Bobrowskiej. 
Chodniki zarastają, robią się nie ładne nawet nowe, aby podbudować estetykę miasta będziemy 
próbować zlecać firmie, która się fachowo tym zajmie, wtedy weźmiemy również pod uwagę ul. 
Bobrowską tam nie ma terenów zielonych, ale chodniki są bezpośrednio przylegające do posesji. 
Postaramy zwrócić się do mieszkańców, aby zadbali o tereny przy swoim chodniku. 

Ad. 6 Rozpatrzenie informacji Burmistrza z wykonania budżetu Miasta Dęblin 
za I półrocze 2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła informację Burmistrza 
z wykonania budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej (stanowi załącznik do protokołu). 

Informacja z wykonania budżetu Miasta Dęblin z I półrocze wraz z informacją o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej w 2022 r. oraz informacja o przebiegu planu finansowego 
instytucji kultury i SP ZOZ została przyjęta Zarządzeniem 155.2022 Burmistrza Miasta Dęblin 
z dnia 25 sierpnia 2022 r. Następnie w ustawowych terminach została przekazana Radzie Miasta 
Dęblin, Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Lublinie oraz podana do publicznej wiadomości na 
stronie internetowej UM. Skład orzekający RIO dnia 13 września wydał pozytywną opinię 
o informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2022 r. Z opinii RIO 
wynika, że skład orzekający wziął pod uwagę sprawozdania budżetowe miasta oraz 
sprawozdania z operacji finansowych wynikających ze stosownych rozporządzeń, a także analizę 
informacji i sprawozdań dokonaną przez wydział informacji, analiz i szkoleń RIO. Skład 
orzekający RIO dokonał analizy przedłożonych dokumentów i na tej podstawie wydał 
pozytywną opinię stwierdzając m.in., że przebieg wykonania budżetu jest zgodny z panującymi 
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przepisami i nie stwarza zagrożeń dla jego prawidłowego wykonania w 2022 roku. 

Zgodnie z art. 266 ust. 1 ustawy o finansach publicznych burmistrz przedstawił organowi 
stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
informację z wykonania budżetu miasta Dęblin za I półrocze 2022 r. wraz z informacją 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacją o przebiegu wykonania 
planu finansowego instytucji kultury i SPZOZ. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała informację z wykonania 
budżetu Miasta Dęblin za I półrocze 2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej. 

Rada Miasta Dęblin zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Ad. pkt 7. Rozpatrzenie informacji o zaawansowaniu realizacji inwestycji zaplanowanych 
w budżecie na 2021 r. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta i Inwestycji - Henryk Rozenbajgier przedstawił 
informację o zaawansowaniu inwestycji (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - odnośnie inwestycji na ul. Starej po posiedzeniu komisji 
przejeżdżałem w tamtym kierunku i jest tam zaawansowanie prac. Widzę, ze jest termin do 
października 2023, ale jest to do wszystkich trzech ulic, czy jest szansa, ze ta ulica będzie jakoś 
wcześniej zakończona i odebrana? Mieszkańcom zależy, aby jak najszybciej skorzystać z tej 
inwestycji. Proszę jeszcze o wyjaśnienie, ponieważ większość inwestycji jest z dwóch 
programów Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych oraz rządowy fundusz „Polski Ład". 
Pierwszy pojawił się, kiedy środki COVID-owe zostały uruchomione dla gmin, jaka jest zasada 
czy te pieniądze, w jakiej wysokości trafiły na konto naszego urzędu i do kiedy mamy je wydać, 
czy są terminy, w jaki sposób mamy się z tych pieniędzy rozliczyć. I tak samo drugi fundusz czy 
te pieniądze trafiły na nasze konto i czy mamy w jakiś sposób się z nich rozliczyć. Widzę, że 
pojawiają się w kolejnych uchwałach odsetki od środków z poszczególnych funduszy. 
Chciałbym wiedzieć, jakie środki zostały przyznane z poszczególnych funduszy dla Dęblina i do 
kiedy mamy je wykorzystać, bo tam terminy pojawiają się na realizacje inwestycji dosyć odległe 
2024 rok także chciałbym wiedzieć jak wytłumaczyć mieszkańcom. 
Naczelnik Wydziału RMI - Henryk Rozenbajgier - zgodnie z harmonogramem budowa 
ul. Starej powinna zakończyć się do końca stycznia. W przyszłym roku rozpoczniemy realizację 
ul. Śląskiej i Niecałej, planowany termin jest na październik przyszłego roku. Wykonawca robi 
starania, aby zakończyć to jeszcze w tym roku, ale zgodnie z harmonogramem ma termin do 
końca stycznia. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - w zakresie finansowym w tym momencie 
nie będę w stanie mogła przekazać szczegółowych informacji. Jeżeli chodzi o Rządowy Fundusz 
Inwestycji Lokalnych to pieniądze wpłynęły w poprzednich latach i w tej chwili cały czas te 
pieniądze wydatkujemy. W związku z tym, że wypłynęły i nie wszystkie zostały wydatkowane 
wiec odsetki zasilają z tych pieniędzy, które mamy na kontach, robimy z nich lokaty żeby jak 
najwięcej z nich pozyskać i odsetki powiększają środki na te inwestycje, bo odsetki pozostają u 
nas i cały czas dopisujemy dla obszaru inwestycji. Powinniśmy w tej chwili mieć ok. 2 min. zł 
tych pieniędzy. Jeżeli chodzi o drugi fundusz „Polski Ład" to jest inny sposób rozliczenia. 
Pieniądze do nas w tej chwili nie wpływają i nie wpłyną dopiero pierwsze pieniądze wpłyną na 
zapłatę pierwszej faktury. Przy dużych projektach jest to rozbite na 3 transze w zależności od 
kwoty projektu. Jak będzie jakaś faktura do zapłaty, czyli będzie zakończony któryś etap to 
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musimy zapłacić 5%) bo w tych projektach właśnie tyle finansujemy) musimy przedstawić 
dowód zapłaty wykonawcy i dopiero wpłyną pieniądze na zapłatę tej faktury. Czyli te pieniądze 
będą u nas bardzo krótko, wpłyną i od razu zostaną przekazane kontrahentom realizującym 
inwestycje. 
Naczelnik Wydziału RMI - Henryk Rozenbajgier - zasady są takie, że otrzymaliśmy promesę 
na realizacje tego zadania i zasady finansowania tego zadania są takie, że jest dopuszczalna 
jedna płatność tego zadania nie większa niż 50% całej kwoty po zakończeniu wydzielonych 
etapów. Tak jak jest przy tych drogach Stara, Śląska i Niecała staraliśmy się podzielić na pół i ul. 
Stara stanowi mniej więcej 50% całej kwoty po wykonaniu ul. Starej możemy wykonawcy 
zapłacić nie więcej niż 50% wartości całego zadania za ten wydzielony etap. Podobnie też jest 
przy termomodernizacji, staraliśmy się pogrupować (mamy 4 budynki) po połowie, dwa etapy. 
Po zakończeniu modernizacji SP nr 4 i SOSW będzie pierwsza transza płatna dla wykonawcy, 
natomiast druga ostatnia transza będzie płacona dopiero po zakończeniu całości. Nie jest to może 
optymalny sposób z punktu widzenia naszego i wykonawców, bo z reguły realizujemy zadania, 
że dopuszczamy płatności nie częściej niż raz w miesiącu i płacimy raz w miesiącu i na to 
uzyskujemy pieniądze czy to unijne czy z innych środków. Natomiast tutaj przyjęte są takie 
zasady, że wykonawca (musi to być duży wykonawca), który jest w stanie ponieść te koszty, 
albo musi się posiłkować kredytem. 
Radny Andrzej Kurowski - proszę o informację, co się dalej dzieje z inwestycją „Bezpieczniej 
z Dęblina do Ryk" dochodzą takie informacje, że wykonawca zszedł z placu budowy. Czy jest to 
prawdą czy będzie dalej realizowana inwestycja? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - na razie nie mamy pewnej informacji o tym czy ten 
wykonawca będzie kończyć inwestycje czy nie w związku z tym takiej informacji nie przedłożę. 
Nie mam żadnej informacji o tym czy ten wykonawca odstąpił skutecznie od umowy. Natomiast 
realizacja tego zadania zgodnie z umową, jaką zawarł starosta ma być zakończona do końca 
przyszłego roku. W związku z tym na dzień dzisiejszy nie posiadamy takiej informacji żeby 
wykonawca odstąpił od umowy. Jeżeli będą działy się jakieś konkretne rzeczy i będą pewne 
informacje będę państwa informowała jak zwykle w punkcie praca między sesjami. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała realizację inwestycji 
zaplanowanych w budżecie na 2022 r. 

Rada Miasta Dęblin zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad. pkt 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
Ad. 8a udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań 
z zakresu ochrony przeciwpożarowej; 

Naczelnik Wydziłu OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z zakresu ochrony 
przeciwpożarowej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 12:21:20-12:21:55 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/367/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z zakresu ochrony przeciwpożarowej (stanowi 
załącznik do protokołu). 

Ad. 8 b wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok. 
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Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - odpowiadając na poprzednie pytanie 
poinformowała, że w zakresie Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych wpłynęło w latach 
2021-2022 - 5 194 418 zł w tamtym roku odsetki były na poziomie 345,13 zł 17846,Olzł czyli 
łącznie odsetki, które już wpłynęły to 18 191,14 zł, 6 października rozwiąże się lokata 
i zostaną dopisane środki w wysokości 6 856,77 zł. na dzień dzisiejszy po dokonaniu wszystkich 
płatności stan konta, jeżeli chodzi o RFIL wynosi 1146242,37 zł. i tak jak mówiłam te odsetki 
będą dopisane z tej lokaty i zapewne kolejne odsetki w niewielkich wysokościach. 
Skarbnik Agnieszka Majewska-Grobel przedstawiła projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

Dyskusja: 
Radna Urszula Czarnecka - przeglądając zmiany i chciałam zapytać o wspomnianych 
wcześniej opłat za Pana Bytniewskiego, 87575,17 zł, z których to będzie kwot, bo myślę, 
że będzie to interesowało mieszkańców, jaką formą zostało to zapłacone z budżetu miasta 
i aby uciąć wszelkie dywagacje będzie jasność sytuacji, jeśli zostanie to wytłumaczone. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - kwota, o której mowa została zapłacona z działu 801 
oświata i wychowanie z rozdziału 80195 pozostała działalność. Z tego rozdziału pokrywamy 
wydatki oświatowe, jako urząd, ale także przekazujemy do szkół i przedszkoli dodatkowe środki 
w razie właśnie takich potrzeb, 1 stycznia 2022 roku w tym właśnie rozdziale pozostałe środki 
plan był 356 467 zł i sukcesywnie w trakcie roku wpływało na ten rozdział uzupełnienie 
subwencji oświatowej i właśnie z tego działu i rozdziału zostały zapłacone te pieniądze. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 12:47:31 -12:47:56 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 
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2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/368/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2022 rok (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 8 c zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Agnieszka Majewska-Grobel przedstawiła projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 12:51:09-12:51:31 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67% pula głosów 15 
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PRZECIW O O % oddanych gtosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/369/2022 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 8.d. ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych 
w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Dęblin. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
wraz uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w 
publicznych przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Dęblin 
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jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 12:55:39 - 12:57:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/370 /2022  w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 
nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 
oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Miasto Dęblin (stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad 8.e. zmiany uchwały Nr XXVIII/171/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 6 maja 2020 r. w 
sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
wraz uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie zmiany uchwały Nr XXVI 11/171/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 6 maja 2020 r. w sprawie 
ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 13:03:26 -13:04:16 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

i  Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 
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12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/371/2022 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXVIII/171/2020 Rady Miasta Dęblin z dnia 6 maja 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Miasto Dęblin(stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 8.f. określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 
którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na rzecz Miasta Dęblin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Miasta 
Dęblin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 13:11:14 -13:12:21 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 
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2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/372/2022 określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Miasta Dęblin, za usługi 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 8.g. wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2999/4, obręb 0001 Dęblin, stanowiącej 
własność miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawiła projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2999/4, obrąb 0001 Dęblin, stanowiącej własność miasta 
Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 13:14:53-13:15:21 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i  Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/373/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
działki nr 2999/4, obręb 0001 Dęblin, stanowiącej własność miasta Dęblin (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad 8.h. zmieniająca uchwale w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z prawem do 
odpowiedniej przynależnej do nich części gruntu przekazanych Miastu Dęblin przez 
Polskie Koleje Państwowe Spóła Akcyjna z siedziba w Warszawie. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). W dniu 3 kwietnia 2007 roku rada Miasta Rada Miasta podjęła 
uchwałę w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z prawem do odpowiedniej przynależnej 
do nich części gruntu przekazanych miastu Dęblin przez Polskie Koleje Państwowe S.A. w 
Warszawie i tam Rada Miasta wyraziła zgodę na ich sprzedaż. Zgoda ta dotyczyła 
wymienionych przeze mnie lokali przy ulicy Dworcowej, Kolejowej i Osiedlu Wiślana. Były 
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zajmowane przez najemców bez przetargu na zasadach określonych w artykule 47a ustawy z 
dnia 8 września 2000 r. o komercjalizacji restrukturyzacji i prywatyzacji przedsiębiorstwa 
państwowego Polskie Koleje Państwowe z 95% bonifikatą. Gmina przejmując te lokale od 
Skarbu Państwa będących w zarządzie PKP przejęła je wraz z najemcami skierowanymi 
wówczas nie przez Burmistrza tylko przez PKP i najemcy mieli prawo wykupić te lokale z 95% 
bonifikatą, która wynikała wprost z cytowanej przed chwilą ustawy. Ponadto uchwała z 2007 
roku dopuszczała formę sprzedaży wolnych lokali mieszkalnych nabytych uprzednio od PKP w 
przetargu organizowanym przez Burmistrza Miasta Dęblin, a więc w takiej formie, jaka jest tutaj 
w projekcie naszej uchwały zawarta w ust. 1 zmienionego § 1. Więc gmina sprzedawała te lokale 
od 2007 roku, jeśli były wolne czy uwalniane przez lokatorów zasiedlonych przez PKP. Wraz 
z upływem czasu i braku chętnych na zakup lokali w drodze przetargu, były przekazywane 
w najem na podstawie umowy najmu z Burmistrzem Miasta Dęblin i ci lokatorzy stawali się 
naszymi lokatorami komunalnymi. Nowy stan faktyczny nie daje jednak takiemu najemcy 
możliwości wykupu zajmowanego przez niego lokalu mieszkalnego na podstawie umowy najmu 
z Burmistrzem Miasta Dęblin, czyli wykupów bez przetargu i bonifikatą, bo w uchwale z 2007 
roku takich regulacji nie było. W takim stanie zachodzi potrzeba dostosowania obowiązującej 
uchwały Rady Miasta Dęblin z dnia 3 kwietnia 2007 roku do nowych warunków zakupu 
zajmowanego lokalu wraz z częściami wspólnymi w budynku i gruncie przez nowego najemcę. 
Dla osób, które deklarują zakup zajmowanego lokalu proponuje się bonifikatę w wysokości 80% 
ceny sprzedaży nieruchomości. Taka wysokość bonifikaty obowiązuje u nas, jeśli chodzi o 
najemców innych niż wymienione w tej uchwale lokali komunalnych, do których kierujemy na 
najemców, bo najemcy bardzo często zainteresowani są z wykupem tych lokali w związku z 
tym, że inwestują często własne środki w remonty nie tylko bieżące. Zatem powyższa zmiana 
uchwały jest potrzebna, aby zrównać prawa wszystkich naszych najemców i kierowanych do 
lokali komunalnych, które były w zasobie miasta Dęblin od dawna i tych, które w 2005-2006 
przejęliśmy od PKP S.A. Uchwała ta pozwoli nam na zrównanie praw przy nabyciu 
bezprzetargowym dla naszych najemców. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Kurowski - czy w tej chwili są pustostany przeznaczone do sprzedaży? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - z tego, co pamiętam były dwa lokale przeznaczone do 
sprzedaży w drodze przetargu w tym roku. Jeden nie został kupiony odnośnie drugiego wczoraj 
zawierałam akt notarialny, bo został kupiony na wolnym rynku w drodze przetargu. Ponieważ 
przetarg nie doszedł do skutku a ten wolny lokal jest możliwy do nabycia, jeszcze raz ogłosimy 
w tym roku przetarg na ten lokal mieszkalny. Jest to nabycie w przetargu, a ta uchwała dotyczy 
nabycia tych lokali bez przetargu przez najemców za bonifikatą. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
głosowanie 

jednostka 

wynik 

zmieniająca uchwałę w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z prawem do odpowiedniej 
przynależnej do nich części gruntu przekazanych Miastu Dęblin przez Polskie Koleje Państwowe 
Spóła Akcyjna z siedzibą w Warszawie 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 13:23:07- 13:23:39 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetllński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/374/2022 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 
sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z prawem do odpowiedniej przynależnej do nich części 
gruntu przekazanych Miastu Dęblin przez Polskie Koleje Państwowe Spóła Akcyjna 
z siedzibą w Warszawie (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 8.i w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego nr 9 w budynku usługowym, położonym 
w Dęblinie Osiedle Wiślana 33, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 2842/22. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). Jeżeli chodzi o wysokość udziałów miasta dwóch lokali 
użytkowych tj. 24,76 % w ogóle wszystkich udziałów. Lokale stanowiące własność prywatną to 
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jest 75,24 czyli w tym wypadku zdecydowana większość jest w rękach prywatnych. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Dyskusja: 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - jeżeli chodzi o nasze lokale świetlica tj. 10,37% 
udziałów, a w przypadku lokalu nr 9 tj. 14,39%. Jeżeli chodzi o pozostałe lokale 14,67% lokal w 
którym jest apteka, 8,06% lokal księgami, 27,76% sklep spożywczy, 1,78% lokal na górze i te 
lokale, które są wykupione na dzień dzisiejszy 7,29%, 7,30%, 8,38% i dwa nasze 14,39 i 10,37 
tj. lokal nr 4 i 9. 
Radny Andrzej Kurowski - w związku z tym, że w dniu dzisiejszym nie uzyskał aprobaty mój 
wniosek dotyczący odrzucenia procedowania projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu, na 
komisji wyraziłem swoją opinię i zdanie. W dniu dzisiejszym dodatkowo składam wniosek 
w imieniu swoim i radnej Patrycji Wojewody-Sieklickiej. Wnioskuję o odrzucenie w dniu 
dzisiejszym projektu uchwały Burmistrza w sprawie sprzedaży lokalu nr 9. Wnioskujemy 
0 sprzedaż lokalu nr 4 a za pieniądze uzyskane ze sprzedaży wykonać remont lokalu nr 9 
1 przeznaczyć go na świetlice osiedlową (środowiskową). Osiedle Wiślana jest bardzo dużym 
osiedlem, bo liczy ok. 2200 osób i ok. 300-400 dzieci z tego młodszych jest ok. 200. Takie 
osiedle zasługuje na porządną świetlicę i zadbanie przez miasto o rozwój (kulturalny 
i oświatowy) tych dzieci. W związku z tym, że z tej świetlicy korzystają nie tylko dzieci, ale 
i inne organizacje stowarzyszenia, fundacje, seniorzy bardzo proszę o przychylenie się do 
naszego wniosku. 
Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka - proszę o przychylenie się do naszej prośby, ponieważ 
sprzedać zawsze się zdąży, a są rzeczy ważniejsze niż pieniądze niż taki jednorazowy wpływ 
do budżetu i warto zadbać o naszych mieszkańców zarówno młodszych jak i seniorów, byłoby 
to z pożytkiem dla wszystkich. 
Radny Waldemar Chochowski - zawsze wspieram takie inicjatywy prorozwojowe, czyli żeby 
tutaj można było stworzyć instytucje, która będzie mogła służyć wszystkim mieszkańcom 
osiedla. Nie wiem czy państwo zapoznali się ostatnio z wynikami spisu powszechnego, z którego 
wynika, że nasze społeczeństwo w szybkim tempie się starzeje. Nasze województwo lubelskie 
szybko się wyludnia i większość społeczeństwa przekroczyła 65 rok życia. Jak było widać 
z bardzo pożytecznego projektu, który realizowało PCK, w którym udział wzięło bardzo dużo 
seniorów, aby poprawić swoją fizyczną są potrzebne takie działania. Nie jest możliwym robienie 
tego w świetlicy, bo jest to zbyt mały obiekt, nie ma tak dużej sali jak lokal, który proponuje 
pani burmistrz do sprzedaży. Powinniśmy wychodzić do grupy docelowej, którą dla mnie jest 
starsza część społeczeństwa. Jeżeli w tym momencie stracimy okazję na adaptację tego lokalu, 
który się nadaje to później nie zbudujemy żadnego lokalu. W mieście są pieniądze, jeżeli stać 
nas na 35 tys. zł na remont świetlicy na os. Młynki, na zapłatę odszkodowania dla pana 
dyrektora, który został wyłoniony z konkursu, a nie mógł objąć tego stanowiska 85 tys. zł i tak 
naprawdę stać nas, aby zaadaptować ten lokal tak jak jest propozycja na potrzeby świetlicy 
i seniorów. Nie jest możliwe, aby wszystko pogodzić w tym jednym lokalu. Nie jest prawdą 
to, o czym na początku mówiła pani burmistrz, że podjęliśmy decyzje o sprzedaży lokalu gdyby 
tak było to dzisiaj nie byłoby projektu uchwały. Tak naprawdę rada miasta wtedy zdecydowała, 
które lokale są do sprzedaży, a które nie. W tym momencie waży się los tego lokalu. U mnie na 
osiedlu funkcjonuje taka świetlica ogólnie wykorzystywana przez wszystkich, spółdzielnię oraz 
seniorów raz w tygodniu udostępniamy im lokal, były tam również imprezy tj. dzień kobiet, 
sylwester, ostatki i są oni zachwyceni, bo inaczej nie mieliby się gdzie podziać, ponieważ 
wynająć jakiś lokal jest to ok. 150 zł za osobę, a emerytów i seniorów na to nie stać. Mają swój 
lokal i się cieszą, uważam, że jeżeli jest taka możliwość, bo przy podziale wspólnotowym na os. 
Wiślana nie można zrobić czegoś takiego w innym budynku mieszkalnym i tylko pozostają 
lokale dawne, kiedyś było budowane przez miasto, żeby służyło społeczeństwu i dlatego 
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instytucję służebności kontynuujmy. Nie przeliczajmy wszystkiego na pieniądze, bo te 
pieniądze, które uzyskamy za sprzedaż lokalu to się rozpłyną momentalnie i ta możliwość 
zostanie zaprzepaszczona i wydaje mi się, że nie możemy tej szansy stracić i słuszna uwaga, że 
powinniśmy wspólnie wykorzystać inicjatywę i starć się pozyskiwać różne projekty 
i je tam realizować, tak samo można zrobić tam remont z różnego rodzaju projektów. Jak nie 
będziemy mieć tego lokalu to nie będziemy mogli tych projektów realizować, bo nie będziemy 
mieli gdzie. Wydaje mi się, że pochylmy się, jako Rada Miasta, bo to my decydujemy nie pani 
burmistrz tylko my, dajmy szansę żeby ten lokal uzyskał nowe życie i aby os. Wiślana miało 
możliwość społecznego korzystania z tego lokalu. 
Radny Andrzej Kurowski - mieszkańcy inaczej postrzegają działania rady miasta finansowe 
zwłaszcza, chciałbym przypomnieć, że w miesiącu czerwcu na os. Wiślana została sprzedana 
działka budowlana, która wzbogaciła budżet miast za 1 100 000 zł plus VAT, które są dość 
znaczące. Wiec te pieniądze, które byłyby wydatkowane na świetlicę są tak znikome, 
że mieszkańcy nie są w stanie zrozumieć jak może nie być pieniędzy, jeżeli takie kwoty 
są uzyskiwane ze sprzedaży chociażby tej działki budowlanej. Ciężko jest wytłumaczyć 
mieszkańcowi, że nie ma pieniędzy. Bardzo proszę o rozwagę i pozytywne przychylenie się do 
naszego wniosku, zastanowienie się. Rano chciałem odroczyć tą decyzję na miesiąc dwa, 
sądziłem, że nie będzie to aż takim problemem, żeby się zastanowić nad rozwiązaniem tego 
problemu w tym momencie mogłem tylko złożyć ten wniosek, złożyliśmy go z radna, więc 
proszę państwa o rozwagę ja przynajmniej jutro będę spokojniejszy. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jestem zobowiązana odnieść się do państwa stanowiska, 
bowiem jest to mój projekt uchwały w związku z tym jestem to winna państwu, ale również 
mieszkańcom. Tak jak powiedział radny Chochowski to nie ja decyduje o tym czy dacie państwo 
zgodę na zbycie czy nie. Jednakże moim obowiązkiem jest pilnowanie zarówno budżetu jak i 
zapewnienia potrzeb społecznych. Muszę martwić się o obydwie strony. Państwo martwicie się 
wyłącznie o potrzeby społeczne, a ja muszę się martwić o to żeby potrzeby te mogły być 
realizowane, to musimy mieć środki w budżecie. Odnosząc się do zbycia to ta uchwała nie jest 
niczym innym jak kontynuowaniem sprzedaży, na którą zgodziliśmy się 2 lata temu. Wtedy 
głosując za tą uchwałą radni głosowali tylko, dlatego i pod takim warunkiem, że zostawimy tam 
lokal nr 4, który jest naszą świetlicą miejską i ten lokal zostanie. Będziemy go utrzymywać wraz 
ze wspólnotą, takie było nasze stanowisko. Lokal nr 9 był wówczas wolny, wtedy realizowany 
był projekt przez PCK i nie mogliśmy wystawić go do przetargu, bo też nie wiedzieliśmy czy 
PCK, jeżeli skończy projekt w tym roku to nie złoży wniosku o kolejne dofinansowanie tego 
projektu. Zdarzyło się inaczej PCK. zakończyło umowę, nie miało żadnych szans na 
przedłużenie projektu, nie zdobyło środków finansowych na prowadzenie w tym lokalu zajęć nie 
tylko dla emerytów i seniorów, to nie jest lokal dla seniorów, jest to lokal przeznaczony pod 
działalność gospodarczą. Nie mogliśmy wówczas skierować PCK na ul. Bakową, bo 
realizowany był tam program „Aktywna Jesień" przez OPS w Dęblinie. Lokal na 
ul. Bankowej przygotowaliśmy dla dęblińskich seniorów, tam ponieśliśmy koszty remontów, 
tam realizowaliśmy programy dla seniorów i jest to lokal, który zawsze możemy wskazać, jako 
lokal do realizacji projektów przez stowarzyszenia i fundacje. Do dziś ten lokal jest otwarty, 
dostępny, wszyscy emeryci mogą przyjechać, spotkać się, bo jest to lokal dla nich, od samego 
początku taką informacje mieli, mają i nigdy nikt im tego lokalu nie zabierze. Pamiętam jak 
w poprzedniej radzie podnosiły się głosy radnych, dlaczego nie sprzedajemy tego majątku po 
byłej bibliotece miejskiej, właśnie, dlatego, że chcieliśmy i chcemy zapewnić emerytom ich 
miejsce w Dęblinie, bo nigdy nie mieli takiego lokalu. Spotykali się w MDK i w starym budynku 
przy ul. 1-go Maja, gdzie też się jeszcze spotykają tam też mają swoje miejsce i mamy zamiar 
wyremontować ten obiekt ze środków zewnętrznych dla potrzeb również emerytów. Mielibyśmy 
siedzibę dla emerytów na ul. Bankowej, 1-go Maja oraz siedzibę w świetlicy w pawilonie nr 33 
gdzie mieści się świetlica środowiskowa dla dzieci. W sierpniu w świetlicy uczestniczyło 5 
dzieci we wrześniu doszło troszkę dzieci ukraińskich, więc musimy myśleć jak zasiedlić tą 
świetlice w lokalu nr 4, aby również nie stał pusty i żebyśmy mogli go uatrakcyjnić i pokazać, że 
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tu również można spędzać czas. Mieści się w nim świetlica oraz stowarzyszenie diabetyków, nie 
wykorzystujemy w pełni tego lokalu. Dzisiaj został wyposażony, nareszcie po wielu latach, 
w prawdziwy sprzęt - nowe krzesła i stoły, mamy tam kuchnię i możliwość spędzania przez 
emerytów czasu od rana z przerwą na świetlicę środowiskową oraz po południu od 16.00 
do wieczora mogą całą świetlicę zaanektować na swoje potrzeby, oraz w soboty i niedziele 
byleby im tylko starczyło czasu i chęci. Także mając te 3 lokale do wykorzystania pamiętamy 
0 emerytach. Miesięczne koszty za utrzymanie tego lokalu przedstawi naczelnik GKP, 
chciałabym żebyście państwo usłyszeli to jeszcze raz, bo nie chodzi o jednorazowy wpływ do 
budżetu, bo nas to nie uratuje, chodzi tu o wypływy z budżetu na koszty utrzymania tego lokalu, 
pustostanu, który na ten moment nie nadaje się do zasiedlenia kimkolwiek, bo potrzebuje 
gruntownego remontu, aby nadawał się na jakiekolwiek cele. W tym roku nie stać nas na 
wyremontowanie tego lokalu, bo to widać. Plan na remonty mamy wykonany w połowie 
1 wiemy, że na remonty wyczerpały nam się środki finansowe. W związku z tym obiekt będzie 
stał i niszczał, a my będziemy dodatkowo za niego płacić. Za te pieniądze wolałabym 
zorganizować dla emerytów jakiś wyjazd dopóki nie wejdziemy w jakieś projekty, bo zawsze 
pomagaliśmy emerytom realizując projekty ze środków zewnętrznych. Wszystkie projekty ze 
środków zewnętrznych już się skończyły. I ze środków krajowych wystąpiliśmy w tym roku na 
projekt „Aktywni +" ponieważ było bardzo duże zainteresowanie tym programem nie 
otrzymaliśmy środków finansowych i dzisiaj możemy pomagać emerytom wyłącznie z własnego 
budżetu. Przeznaczyliśmy na potrzeby emerytów' 4 tys. zł z komisji alkoholowej, będziemy 
realizować jeszcze przez 3 miesiące zajęcia na ul. Bankowej. Jakby chcieli emeryci 
zorganizować w świetlicy lokal nr 4 to część tych środków również OPS mógłby przeznaczyć 
tam. Jeśli tylko emeryci zechcą, na razie nie widzę ich samodzielnej inicjatywy, aby zechcieli 
zagospodarować ten lokal i w nim przebywać. Celem wyodrębnienia własności lokali przez nas 
w lokalu na ul. Wiślanej 33 i zbywanie lokali, wzbudzało u wszystkich dużo emocji, że jeżeli, 
najemcy to wykupią to skończą się usługi tam świadczone dla mieszkańców. Otóż apteka, która 
tam była dalej jest, sklep spożywczy również i pozostałe usługi również. Dlatego tak jest, że 
najemcy, którzy mieli pretensję, że wkładają swoje prywatne środki w cudzy majątek chcą 
zainwestować w swój majątek i tam zostaną i dalej będą realizować dla mieszkańców miasta 
i os. Wiślana te same usługi, które do dziś realizują. Mając zabezpieczone potrzeby lokalowe dla 
emerytów już w trzech miejscach nie ma potrzeby organizowania czwartego miejsca dla ich 
potrzeb i przesuwania dużych środków finansowych na remont tego konkretnego obiektu, 
dlatego, że mamy do utrzymania jeszcze 3 obiekty i mamy bardzo duże przedsięwzięcie 
polegające na wyremontowaniu świetlicy przy 1-go Maja, która będzie służyć i służy między 
innymi kilku stowarzyszeniom tj. oddział emerytów, rencistów i inwalidów oraz koło senioralne. 
Także mamy, na co wydawać środki finansowe związane z potrzebami osób starszych. Dlatego 
bardzo proszę wziąć to pod uwagę przy głosowaniu nad projektem uchwały. Odnosząc się do 
zbycia tej nieruchomości to jest to jakiś argument. Na osiedlu została sprzedana nieruchomość 
na działalność związaną z budową lokali mieszkalnych, ale wiemy, że jeżeli zbycie nastąpiło w 
jakikolwiek dzielnicy to nie oznacza to, że te pieniądze są przeznaczone na potrzeby tylko i 
wyłącznie tego osiedla, na którym to zbycie nastąpiło. Miasto realizuje bardzo duże zadania 
inwestycyjne i potrzebuje dochodów własnych żeby realizować zadania dla wszystkich 
mieszkańców. Takie też miasto zrealizowało na os. Wiślana, nigdy takich zadań nie było 
realizowanych na osiedlu jak w ostatnich dwóch kadencjach. Są to 3 parkingi lewo i prawo 
stronne przy ul. Wiślana, wymienione oświetlenie uliczne, utwardzenie parkingu między ul. 
Stężycką a garażami. Dzięki staraniom radnego Andrzeja Kurowskiego został wykonany 
chodnik przez wykonawcę nowego bloku, na który to chodnik mieszkańcy chcieli 20-30 lat. 
Czeka nas kolejna inwestycja, ponieważ musimy zlokalizować stację transformatorową i zmienić 
oświetlenie po drugiej stronie osiedla. Przed nami jeszcze jedna inwestycja, jeśli będą środki 
zewnętrze - doposażenie placu zabaw w siłownię plenerową. Więc mamy, na co wydawać środki 
finansowe, na potrzeby os. Wiślana. Tak jak powiedziałam nie ja będę decydować, a państwo, 
ale wprowadzenie projektu uchwały w takim kształcie podyktowane jest tym, że moim zadaniem 
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jest zarówno realizowanie wszystkich zadań inwestycyjnych na terenie miasta, nie tylko na 
ternie jednego osiedla i jednocześnie nie mogę zapominać o potrzebach społecznych, dlatego 
myślę, ze w mojej wypowiedzi zawarły się wszystkie podniesione wątpliwości. 
Treść złożonego wniosku była dość bogata i znalazł się również państwa postulat o to żeby 
sprzedać również lokal nr 4, a środki przeznaczyć na wyremontowanie lokalu nr 9. Na dzień 
dzisiejszy nie możemy sprzedać lokalu nr 4, aż do zakończenia projektu, czyli do lipca 2024 
roku, bo stracilibyśmy my i PCK wszystkie środki finansowe zewnętrzne, jakie otrzymaliśmy na 
realizację świetlic środowiskowych. Także prze 2 lata zbycia być nie może i przez to nie może 
być przeznaczenia środków ze zbycia na lokal nr 9. Ten pustostan musielibyśmy przetrzymać 
prawie do końca trwałości projektu, jeśli taki ruch chcielibyśmy wykonać. 
Radny Andrzej Kurowski - jakie są kwoty przeznaczone unijne, które blokują nam sprzedaż 
lokalu. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - PCK zrezygnowało z lokalu nr 9 natomiast cały czas 
prowadzi wspólne zadanie świetlicy środowiskowej w lokalu nr 4. Tam na mocy porozumienia 
zawartego na czas nieokreślony prowadzimy z PCK świetlicę środowiskową. PCK w ramach 
realizacji z nami tego projektu pomagało nam inwestować i był tam zrobiony remont kuchni, 
wymiana okien. Pieniądze te PCK pozyskało z zewnątrz z przeznaczeniem dla naszego lokalu i 
jeżeli go sprzedamy to PCK musi zwrócić pieniądze pochodzące z projektu. Na ten moment ta 
część wniosku jest niemożliwa do zrealizowania. 
Radny Andrzej Kurowski - moja uwaga pod względem sprzedaży lokalu była taka, że dwa 
lata temu składałem interpelacje o wykreślenie lokalu nr 4 ze sprzedaży, bo był wtedy ujęty do 
sprzedaży. Moja wiedza jest taka nie inna nie znam projektów unijnych. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - być może był to błąd w numeracji, bo lokal nr 4 nie mógł 
być w moim projekcie i zarządzeniu, ponieważ w lokalu nr 4 mieściła się świetlica 
środowiskowa. Rada nie wyraziłaby zgody na zbycie tego lokalu, bo pamiętacie, jaka była 
dyskusja na ten temat. Poprzednia ani obecna rada nie wyrażała zgody na wyodrębnianie tego 
lokalu. Warunkiem wyrażenia zgody na zbycie tych lokali użytkowych było to, że pozostawiamy 
świetlice środowiskową. Nawet nie ze względu na projekty tam realizowane i środki zewnętrzne, 
tylko na potrzeby społeczne. Taka była motywacja, nie mamy innej siedziby i nie możemy jej 
przenieść. Wtedy była mowa o tym, że możemy sprzedać inne lokale, ale tego nie, bo jest on na 
potrzeby os. Wiślana. Wtedy rada wyraziła zgodę na zbycie i wyodrębnienie lokali poza tym 
jednym. W zarządzeniu nie mogłam wystawić tego lokalu do zbycia, nawet z tego względu, jeśli 
gdzieś taki nr 4 się pojawił to musiała być pomyłka w zarządzeniu lub w uchwale. Natomiast nie 
mogłam wówczas wstawić lokalu nr 9, bo w tym czasie byliśmy związani umową z PCK, które 
realizowało w nim swój projekt. PCK szukało u nas lokalu i nie mogłam wskazać lokalu na ul. 
Bankowej, bo OPS realizowało projekt „Aktywna Jesień". W związku z tym postanowiliśmy, że 
przekażemy lokal nr 9 ponieważ PCK w ramach środków zewnętrznych unijnych utrzymywał 
nam ten lokal i płacił za media (bez czynszu bo było to użyczenie) i realizował projekt na który 
również otrzymywał zewnętrzne pieniądze. Dlatego lokal nr 9 nie był wtedy wystawiony do 
zbycia. Jeśli był to przez pomyłkę, bo może ktoś nie pamiętał, że PCK prowadzi tam zadanie. 
Lokal nr 4 zawsze z racji potrzeb społecznych był chroniony przez wszystkich radnych, ze 
względu na to, że na os. Wiślana nie mieliśmy gdzie przenieść świetlicy środowiskowej. Padały 
propozycje, aby była to filia biblioteczna, ale w żadnej ze wspólnot takiego lokalu nie 
znaleźliśmy i wspólnie podjęliśmy decyzje, że będziemy współwłaścicielem i udziałowcem we 
wspólnocie lokali użytkowych zachowując ten lokal na świetlicę środowiskową. 
Naczelni GKP Marcin Daniel - w 2022 roku za 9 miesięcy jest płacony fundusz 
eksploatacyjny tj. 3824,61 zł, fundusz remontowy 2210,76 zł , gaz do ogrzewania 6481,50 zł, 
zarządzanie i administrowanie 2686,07 zł, czyli na 9 miesięcy wychodzi 15202,95 zł i za 
pozostałe 3 miesiące ok. 5407 zł. w przypadku 2023 roku opieramy się na posiadanych danych 
musimy wziąć pod uwagę to, że na pewno wzrośnie cena gazu będzie to ok. 24 tys. zł. jest to 
przybliżony koszt, ponieważ nie wiemy czy nie wzrośnie składka na fundusz eksploatacyjny i 
remontowy. Do wyliczeń przyjęliśmy obowiązującą w tym roku stawkę. 
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Radny Andrzej Kurowski - odnalazłem moją interpelację z 25 marca 2019 roku zarządzenie nr 
15.2019 Burmistrza Miasta Dęblin z 14 lutego 2019 roku w którym ogłoszono wykaz 
nieruchomości wykazanych do sprzedaży lokal użytkowy w pawilonie nr 33 w tym lokal nr 5 
w którym znajduje się świetlica środowiskowa dla dzieci z os. Wiślana. Później zostały 
zmienione numery po moich interwencjach był nr 10 w tej chwili jest 9. Ze względu, że sklep 
został połączony z lokalu 5 zrobił się 4, ale nie zmienia to faktu, że w zarządzeniu tak było. 
Interweniowałem w tej kwestii, więc się orientuję i pamiętam jak to wyglądało. Dlatego mój 
błąd jest na podstawie wiedzy, którą posiadałem na podstawie tych dokumentów. Dlatego, 
mimo, że lokal został zmieniony na 4 to w wykazie był, ze względu na to, ze był połączony sklep 
nr 1,2,3,4 i jest teraz 9 a nie 10, a we wcześniejszych rozporządzeniach było 10 lokali. Chciałem 
tylko wyprostować na podstawie, czego i jakich dokumentów złożyłem wniosek. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - nikt nie zarzuca panu braku pamięci. Nigdy moją intencja 
ani gminy nie było zbycie lokalu, w którym znajduje się świetlica środowiskowa 
z różnych względów nawet formalno-prawnych, o których dziś powiedziałam. Nastąpił błąd 
w numeracji lokali, który pan słusznie zauważył. 
Radny Andrzej Kurowski - niczego nie neguje, tylko tyle, że taki fakt miał miejsce 
w tamtym momencie, ale po rozmowach wszystko wyprostowaliśmy i było jasne, że świetlica 
środowiskowa pozostaje dla mieszkańców w dalszy ciągu. Ale jeżeli teraz jest możliwość 
polepszenia pracy tej świetlicy poprzez powiększenie metrażu na ok. 35m2jest to bardzo dużo 
dla takiego miejsca i mamy zrezygnować z takiej szansy i możliwości to ja tego nie rozumiem. 
Radna Patrycja Wojewoda-Sieklicka - mówi się o kosztach, ale będzie się je ponosić, kiedy 
lokal będzie pusty. Trzeba spróbować pozyskać kogoś, kto jeszcze na kilka miesięcy czy rok 
chciałby wynająć, a nie zakładać, że będzie pusty generując straty. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - od kwietnia lokal stoi pusty i nikt się nim nie interesował. 
Nikt nie przyszedł i nie zapytał. Prosiłam PCK, aby jeszcze zostali, ale nikt nie chce dokładać do 
lokalu. Każdy dzierżawca i najemca popadał w zadłużenia. Śledząc historię tego lokalu, to 
zadłużenie było głównie z racji mediów, które zawsze były drogie ze względu na dużą 
powierzchnię lokalu. Ktokolwiek chciał prowadzić tam działalność zadłużał się, bo nie mógł na 
bieżąco wypłacać kosztów mediów. Tym bardziej nie miał pieniędzy, aby dostosować ten lokal, 
żeby go dzisiaj bezpiecznie wydzierżawić trzeba wymienić okna, kiedy dwa kosztują 10 tys. zł. a 
okien jest więcej. Więc trzeba by zainwestować w okna i dodatkowo ponosić bieżące koszty 
utrzymania oraz opłaty za czynsz najmu na rzecz miasta. Nikt się nie interesował dzierżawą. 
Moim zadaniem jest państwa przekonać do tego działania a państwo macie też swoje racje i 
macie prawo oczywiście je wyrazić. Także dzierżawa tam nie wchodzi w grę, więc albo 
utrzymujemy ten pustostan i rezygnujemy z innych wydatków bieżących, również na potrzeby 
mieszkańców w różnych innych dziedzinach, albo musimy utrzymywać ten pustostan albo 
dzisiaj wyrażamy zgodę na jego zbycie i próbujemy go sprzedać, bo nie jest powiedziane, że on 
będzie zbyty w tym roku. Jako gospodarz muszę próbować podjąć taką decyzję przy państwa 
wsparciu, bo muszę dbać o dobro budżetu, a tak jak powiedziałam w 2023 roku budżety 
wszystkich gmin i nasz również nie będzie pewnym budżetem, ponieważ nieustabilizowane są 
ceny paliwa zarówno grzewczego jak i energii elektrycznej. Na razie ceny wzrastają w sposób 
niekontrolowany i nawet planując wydatki bieżące nie jesteśmy w stanie dostosować ich do 
realiów. Dlatego moim zadaniem jest dzisiaj pilnować budżetu i jednocześnie w miarę 
możliwości pilnować i zapewnić potrzeby społeczne naszych mieszkańców. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - w związku z tym, iż wniosek ma pewna wadę nie 
będziemy mogli przegłosować go w całości. We wniosku mowa jest o lokalu nr 4 a nie 9, ani 
wiemy czy ten lokal będzie do sprzedaży. 
Radny Andrzej Kurowski - we wniosku nie ma podanej daty sprzedaży, sugerowałem się 
zarządzeniem. 
Radny Waldemar Chochowski - zasugerował, aby wniosek podzielić na dwa oddzielne 
i poddać je pod głosowanie. 
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Przewodniczący RM Maciej Krygrowski ogłosił 10 minut przerwy. 

Radny Andrzej Kurowski - zweryfikowaliśmy wraz z radną Patrycją Wojewoda-Siekłicką 
i pozostawiamy tylko pierwszą część wniosku dotyczącą odrzucenia projektu uchwały Pani 
Burmistrz w sprawie sprzedaży lokalu nr 9. Pozostałą część pozostawiamy na inny etap 
procedowania. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad wnioskiem. 

głosowanie Wniosek Radnego Andrzeja Kurowskiego i Radnej Patrycji Wojewody-Sieklickiej o odrzucenie 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego nr 9 w budynku usługowym, 
położonym w Dęblinie Osiedle Wiślana 33, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 
2842/22 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

data 30 września 2022 r. czas 14:31:53 -14:32:56 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 5 41.67% pula głosów 15 -

PRZECIW 6 50% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria PRZECIW 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław PRZECIW 

5 Grzęda Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej PRZECIW 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur PRZECIW 

10 Papis Edyta PRZECIW 
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11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

PRZECIW 

nieobecna 

nieobecny 

ZA 

nieobecny 

W związku z odrzuceniem wniosku przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego nr 9 w budynku usługowym, położonym w Dęblinie 
Osiedle Wiślana 33, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 2842/22 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie  

czas 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

ilość 

6 

3 

3 

większość 

procent status 

50% pula głosów 

25% oddanych głosów 

25 % nieoddanych głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

14:33:20-14:33:58 

zwykła 

ilość 

15 

12 

3 

procent 

80% 

2 0 %  

głos 

PRZECIW 

ZA 

WSTRZYMAŁA SIĘ 

ZA 

WSTRZYMAŁA SIĘ 

WSTRZYMAŁ SIĘ 

ZA 

PRZECIW 

ZA 
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10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja PRZECIW 

15 Woj tyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/375/2022 w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego 
nr 9 w budynku usługowym, położonym w Dęblinie Osiedle Wiślana 33, na działce oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 2842/22 (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 8 i wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki nr 4225 położonej 
w Dehlinie przy ulicy Skotnickiego. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części działki nr 4225 położonej w Dęblinie przy 
ulicy Skotnickiego 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie  

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

ilość 

12 

0 

0 

większość 

procent status 

100% pula głosów 

0 % oddanych głosów 

0% nieoddanych głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

14:36:50 - 14:37:18 

zwykła 

ilość 

15 

12 

3 

głos 

ZA 

ZA 

procent 

80% 

20% 
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3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/376/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy dzierżawy części działki nr 4225 położonej w Dęblinie przy ulicy Skotnickiego(stanowi 
załącznik do protokołu). 

Ad. 8.k. w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola 
Nr 1,„Bajka" w Dęblinie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Maria Cydejko - przedstawiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - zapoznałem się z dokumentacją dotyczącą skargi, protokołami 
oraz wyjaśnieniami, które udzieliła pani dyrektor. Wydaje mi się, że można powiedzieć, 
że o ile KSWiP nie potwierdziła tych zarzutów podniesionych w skardze, ale stwierdziła inną 
rzecz, którą wskazała w uzasadnieniu, żee zabrakło komunikacji między dyrekcją, rodzicami 
wychowanków oraz nauczycielami i personelem placówki. Z prowadzonych przez komisje 
czynności jednoznacznie wynika, ze naprawy wymaga kwestia relacji międzyludzkich oraz 
bezpośrednich stosunków panujących w przedszkolu. Brak wzajemnej współpracy stanowi 
przyczynę napięć i sporów pomiędzy wskazanymi podmiotami. W związku z tym wydaje mi się, 
ze należy podjąć jakieś działania naprawcze, nie wiem czy została podjęta mediacja 
w przedszkolu? Mam nadzieję, że sama skarga, jej wyjaśnienie i spotkania z rodzicami, którzy 
wnosili jeszcze dużo więcej różnych zarzutów daje przykład tego, ze cos tam się źle dzieje. 
Działo przynajmniej do momentu opisanych wydarzeń i powinno być to naprawione. Nie 
wyobrażam sobie sytuacji, ze rodzice przychodzą tak licznie na posiedzenie komisji i składają aż 
tyle zarzutów jest to 19 pytań, na które pani dyrektor nie potrafiła czy nie chciała odpowiedzieć 
na spotkaniu i robi to na piśmie i to dopiero po ponagleniu przez komisję, żeby dostarczyła takie 
dokumenty to jest coś nie tak. Wydaje mi się, że jeśli ktoś nie ma nic do ukrycia to przychodzi 
na spotkanie i odpowiada na pytania na bieżąco i wtedy nie ma żadnej wątpliwości czy cos 
zostało ukryte tylko jest proste i oczywiste. W tym momencie duża część dzieci tych rodziców 
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poszła już pewnie do szkoły, ale chciałaby znać odpowiedź na wszelkie złożone zarzuty. Z tego 
uzasadnienia się nie dowie, bo jest to tylko tu do wglądu w Biurze Rady Miasta, dzisiaj je 
dostałem i mogłem się zapoznać. Niektóre zarzuty się potwierdzają do pierwszej skargi, 
ale niektóre są inne i mają słuszne do tego prawo skoro poczynili takie zarzuty, żeby dostać 
wyjaśnienia. Jeżeli uchwała zostanie podjęta z takim uzasadnieniem rodzice nie dostaną tych 
wyjaśnień. Nie wiem czy będą zainteresowani czy nie, ale dla rady, jeśli podejmujemy uchwałę, 
decyzję to powinniśmy mieć czysty temat. Na pewno powinno być wyjaśnienie, obecna jest pani 
przewodnicząca komisji oświaty czy jest robione coś w kierunku naprawienia stosunków 
międzyludzkich w przedszkolu czy sprawa została zostawiona. Dla mnie, jako radnego jest to 
najważniejsze. Dla mnie zarzutem dla pani dyrektor jest brak komunikacji, czyli coś się tam źle 
dziej. Jestem członkiem komisji oświaty, tam też są dzieci z mojego osiedla i chciałbym, aby 
wszystko działo się tak żeby rodzice nie mieli pretensji do tego, w jaki sposób jest zarządzana 
placówka i w jaki sposób pani dyrektor kontaktuje, funkcjonuje i że muszą to wyjaśniać aż tak 
na forum rady miasta. Proszę o wyjaśnienie, aby mieć obraz, aby mieć pełny obraz sprawy. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - jeżeli chodzi o samą skargę to 
zamykamy temat bo te zarzuty zostały uznane za niezasadne. Natomiast, jeżeli chodzi o relacje, 
jakie panują w placówce to proponuję, żeby może komisja oświaty zajęła się tematem bardziej 
wnikliwie i zapraszam państwa do placówki, aby porozmawiać z kadrą, rodzicami, dyrektor i 
naocznie przekonać się jak wyglądają relacje na dzień dzisiejszy, bo mi trudno powiedzieć, 
chciałabym być obiektywna w tej sprawie, ale nie wiem czy mogę do końca być obiektywna w 
tej sprawie, ponieważ załatwiamy z panią dyrektor różne sprawy służbowe. Jeżeli byście 
państwo chcieli porozmawiać z kadrą, bo również z ich strony niejednokrotnie słyszałam o złej 
komunikacji, więc proponuję komisję w przedszkolu. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeżeli podejmiecie państwo dzisiaj tą uchwałę i takie 
będzie stanowisko, wprawdzie brak komunikacji nie był przedmiotem skargi, ale to komisja 
zauważyła więc problem jest i jeżeli taką uchwałę dziś podejmiecie to na pewno następnymi 
krokami w kierunku zorientowania się w sytuacji może być oczywiście jeżeli przewodnicząca 
komisji oświaty uzna za stosowne zorganizować takie spotkanie, Urząd pomoże 
w zorganizowaniu takiego spotkania. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - proszę przewodniczącą komisji oświaty 
o zwołanie takiej komisji i zajęcie się sprawą relacji interpersonalnych w przedszkolu. Proszę 
uzgodnić termin, zapraszam również innych radnych, bo również mogą brać udział 
w posiedzeniu, aby wyrobić sobie zdanie na ten temat. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr l„Bajka" w 
Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 14:55:26- 14:56:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 9 75 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 25% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda -Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/377/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 „Bajka" w Dęblinie (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 8. 1. rozpatrzenia petycji w sprawie budowy siłowni na świeżym powietrzu wraz 
z urządzeniami kreatywnymi na Osiedlu Stawy z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Maria Cydejko - przedstawiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - pismo skierowane jest do Rady Miasta mimo tego nie 
dostałem go na skrzynkę e-mail, abym mógł się z nim zapoznać, tylko dzisiaj na moje wyraźne 
rządzenie je otrzymałem. Z petycji wynika, że mieszkańcy chcą takie rzeczy, aby powstały na 
ich osiedlu i oni nie ograniczają w żaden sposób, że chcą to w tym roku wykonać czy nawet w 
następnym roku. Po prostu stwierdzają, że takie rzeczy są konieczne na ich osiedlu i chcieliby, 
żeby one powstały. W tym momencie KSWiP przedkłada nam, aby RM wyraziła stanowisko 
czytając ostatnie zdanie „Mając na uwadze powyższe Komisja rekomenduje wysokiej radzie aby 
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uznać petycję za bezzasadną" tzn. co jest bezzasadne, budowa siłowni czy urządzeń 
kreatywnych? Jak najbardziej teraz jest tam dużo młodych mieszkańców, którzy to wymyślili, 
aby zrobić cos takiego, zaangażowali się w życie osiedla, sprzątają, organizują festyny. My 
w tym momencie jakby podcinamy skrzydła mówiąc, że wszystko, co tam robicie jest 
bezzasadne. Jako RM możemy wyrazić tylko jedno stanowisko, działajcie tak dalej, my 
będziemy starali się w miarę możliwości pomóc i nic więcej. Nie można tak ich potraktować, bo 
jak tą uchwałę podejmiemy, uważam, że zostało to mało wnikliwie rozpatrzone przez komisję. 
Uważam, że komisja powinna pochylić się nad tym jeszcze raz, a my powinniśmy zagłosować, 
aby nie podejmować stanowiska w takiej formie, bo będzie mi wstyd. Trzeba jeszcze raz 
przeanalizować i przedstawić nową rekomendacje, bo powinniśmy przyklasną projektowi, a nie 
go negować, że jest bezzasadny. 
Radny Artur Marzysz - zwróciłbym uwagę, że są z nami mieszkańcy os. Stawy i może 
wypowiedzieli się i wyjaśniali, ponieważ wniosek jest wnioskiem, a może wyjaśnią, o co 
chodziło, jak to wygląda i czego oczekiwaliby mieszkańcy. 
Przewodniczący RM Maciej Kygrowski - być może ostatnie zdanie jest źle sformułowane, 
ale poprzednie wyraźnie mówi, że można rozważyć wnioski zawarte w petycji będzie można 
rozważyć przy planowaniu budżetu na 2023 rok gdzie będzie można złożyć wnioski do 15 
października, zarządy osiedli i radni będą poinformowani. Nie sądzę, aby głównym celem 
komisji było, że budowa jest bezzasadna, tylko poprzednie zdanie jasno mówi, że postulaty 
petycji mogą być rozważone przy planowaniu budżetu. Może nie pojawiła się jakaś gra słów, ale 
poprzednie zdanie jasno mówi, ze nikt tutaj drogi nie zamyka i myślę, że będziemy zgodni żeby 
taki wniosek wpłynął. 
Radny Waldemar Chochowski - najważniejsza jest sama uchwała, uzasadnienie jest treścią 
uzupełniającą. W § 1 czytamy „po rozpatrzeniu z dnia 15 czerwca 2022 roku w sprawie budowy 
siłowni na świeżym powietrzu wraz z urządzeniami kreatywnymi Rada Miasta postanawia 
odnieść się negatywnie do zagadnień poruszanych w przedłożonej petycji" samo to 
dyskwalifikuje całą tą inicjatywę, co oni chcieli a co my im odpowiadamy. Jedno do drugiego 
nie pasuje, bo oni chcą postawić a my negatywnie odnosimy się do pomysłu, działań 
i zamierzeń. Wydaje mi się, że nie powinniśmy tak podejmować uchwały, bo nie o to chodzi 
w samorządzie. 
Radna Maria Cydejko - może pan nie zrozumiał, o co nam chodziło, bo nie mówimy o tym, 
że nie chcemy w ogóle, aby na os. Stawy, jest to gra słów pan to inaczej interpretuje. Wyraźnie 
w uzasadnieniu jest zapis, że w tym roku budżetowym nie ma na to pieniędzy w naszym 
budżecie miasta, ale nie przeczymy, ze w przyszłym roku budżetowym będzie to możliwe do 
wykonania. Tak trzeba to interpretować, a nie od razu pan zakłada, że my negujemy i wcale tam 
nie będzie robione, taka była nasza intencja. Może jest to złe sformułowanie zdania, ale nie było 
naszą intencją, aby na os. Stawy w ogólne nie było wybudowanej takiej siłowni. 
Radna Urszula Czarnecka - osobiście wnioskowałam, aby os. Stawy złożyło wniosek budżetu 
miast na przyszły rok. Ponieważ siłownie plenerowe zawsze były składane wnioskiem. Zarówno 
budżetowe jak w planach zarządów osiedli, czy bezpośrednio radnych osiedlowych. Sama stałam 
za tym, aby nie przekreślać, bo jak najbardziej jest to słuszne i dla mieszkańców każdej dzielnicy 
taka siłownia powinna być. Jednak są to koszty z budżetu miasta, więc stąd mój wniosek by 
przedłożyć to osobiście. Faktycznie pierwszy punkt w uchwale powinien być inaczej 
sformułowany, że projekt jest słuszny tylko z braku funduszy przedstawić w następnym planie 
budżetowym miasta. 
Radny Waldemar Chochowski - skoro wszyscy chcemy dobrze to mogę złożyć wniosek, aby 
w § 1 zamienić słowo „negatywnie" na „pozytywnie" i w tym momencie wszyscy będziemy 
zadowoleni. Uchwała podjęta przez RM będzie miała wydźwięk taki, jaki powinna mieć, ze 
popieramy działania, a czy złożą wniosek do budżetu to jest druga spawa, bo oni chcieli uzyskać 
akceptacje swojej petycji, że RM popiera te działania. Wydaje mi się, że powinniśmy poprzeć te 
działania, które oni zamierzają i zmienić treść uchwały i uzasadnienia. 
Przewodniczący Zarządu os. Stawy - napisaliśmy ta petycję w celu abyście wyrazili zgodę na 
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budowę czegoś takiego. Wiemy, jaka jest sytuacja budżetowa i że w tym roku nie ma szans żeby 
cokolwiek zrobić, ale chcieliśmy to rozłożyć w latach, aby jednego roku postawić 
2 urządzenia we własnym zakresie zamontujemy, aby urząd nie musiał ponosić kosztów. Po to 
była ta petycja, mieszkańcy chcieli i chcą to zrealizować. Część być może pozyskamy od 
sponsorów i o to nam chodziło. Złożymy wniosek do budżetu na przyszły rok i dopiszemy do 
niego siłownię. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - intencją komisji chyba nie było to, że zadanie nie będzie 
możliwe do zrealizowania w budżecie w przyszłym roku tylko, że petycja jest niezasadna tzn. to 
pismo nie powinno nazywać się petycja, tylko potraktowane, jako wniosek do budżetu. Jeżeli 
podejmiecie państwo tą uchwałę to będzie skierowana do realizacji do RMI, do wniosków do 
budżetu. Możecie państwo jeszcze powtórzyć taki wniosek, ale niekoniecznie. Nie może być 
rozpatrzony, jako petycja, bo nią nie jest. Jest to prośba osiedla o zabezpieczenie środków w 
budżecie i tylko w tym sensie jest negatywna. Powinno być, że RM postanawia odnieść się 
negatywnie do budowy siłowni w roku 2022, ponieważ w tym roku nie mamy już pieniędzy. 
Natomiast kwestia tego, że to pismo z wieloma podpisami, zostaje u nas, ale zostanie 
potraktowane, jako wniosek do budżetu, który ma być złożony do 15 października. Rozmawiam 
z zarządem osiedla i jesteśmy w kontakcie i wiem, że jeśli pozyskamy jakieś środki zewnętrzne, 
a będziemy się o to starać na tego typu inicjatywy to siłownię zrealizujemy, bo z własnych 
środków nie damy rady i tak już mówiłam zarządowi osiedla. Ale jest taka furtka będziemy 
starać się o środki zewnętrzne, które być może otrzymamy i mamy w planie do zrealizowania 
kila zadań. Wspomniałam dziś os. Wiślana, o ul. Asnyka gdzie całkowicie zdemontowaliśmy 
plac zabaw, mówiłam o skejt parku i jeśli zmieścimy się to być może będą to urządzenia siłowe 
na os. Stawy. Nie jest powiedziane, że nie, jeżeli pozyskamy środki. Będziemy coś już wiedzieć 
pod koniec roku. Także widzimy potrzebę mieszkańców os. Stawy. Mieszkańcy niesamowicie 
się zmobilizowali to, co robią w tym roku począwszy od czyszczenia fontanny oraz całego 
terenu, organizowania dla dzieci seansów filmowych, Dnia Dziecka. Osiedle działa naprawdę 
prężnie. Wiemy, jakie są potrzeby osiedla to też musimy wziąć pod uwagę rozważając budżet, 
w jaki sposób można jeszcze to osiedle wspomóc, żeby zachęcić młodych mieszkańców do 
utrzymania takiego poziomu aktywności społecznej. Jest to działalność społeczna, 
przewodniczący zarządu osiedla wiedzą, że muszą wielokrotnie sami dokładać zarówno sił, 
pieniędzy i prywatnego czasu. Zmianę do treści musi zaproponować komisja. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - co do wniosku radnego Chochowksiego mam 
pytanie czy dodanie do uchwały stwierdzenia „pozytywnie" będzie niosło skutki finansowe już 
w tej chwili? Wszyscy mamy dobra intencję, ale czy dodanie słowa pozytywnie nie będzie 
rodziło tego, ze te pieniądze będzie trzeba już zabezpieczyć w budżecie i jeśli chodzi 
0 przyszłoroczny budżet? Jeszcze nie pracujemy nad budżetem na przyszły rok i nie możemy na 
100% zagwarantować, że takie pieniądze będą. Wszyscy wiemy, że inicjatywa jest jak 
najbardziej chwalebna i nikt nie ma wątpliwości. 
Radny Waldemar Chochowski - w petycji nie określają, że chcą by było wykonane w tym 
roku ani w następnym, tylko chcą, aby wesprzeć ten pomysł to wydaje mi się, że słowo 
"pozytywnie" odniesie się do samej petycji, do idei my stwierdzamy, że ta idea zasługuje na 
poparcie, a nie podejmując uchwałę ze słowem „pozytywnie", że już trzeba te pieniądze znaleźć 
1 przekazać. Działamy również poprzez zmianę uchwały budżetowej, jeśli byśmy chcieli w tym 
roku przekazać jakieś konkretne pieniądze, konsekwencją byłaby uchwał budżetowa. Nie chodzi 
o to, chodzi o ideę, aby ten plac tam powstał. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeżeli „pozytywnie" to wybudować musimy i nie wiem, 
z czego na dzień dzisiejszy, bo chyba nie znajdziemy. Rada jest za samą inicjatywą tylko żeby ją 
zrealizować musi mieć pieniądze. To czy będziemy mieć pieniądze będzie dopiero wiadomo 
przy uchwale budżetowej, w tym roku na pewno ich nie będzie, więc negatywnie i pod 
względem pieniędzy i pomysłu powinna być oceniona. Natomiast na przyszły rok powinniśmy 
potraktować tą petycje, jako wniosek do budżetu nie każąc jeszcze raz zbierać pod takim samym 
pismem podpisów. Taka była intencja mieszkańców, nie będą państwo zbierać podpisów, należy 
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potraktować ją, jako wniosek do budżetu, ponieważ petycja ta pod względem formalno-prawnym 
nie spełnia przesłanek petycji. Dlatego jest negatywnie rozpatrzona i być może trzeba było 
inaczej sformułować §1. Natomiast z uzasadnienia wynika, ze petycja zostanie potraktowana, 
jako wniosek do budżetu i będzie rozpatrywana nie w formie petycji przez komisje tylko przez 
całą RM. Jeśli w tym roku ogłoszą nabór to będziemy składać wnioski do Lokalnej Grupy 
Działania. Jeżeli podjęta zostanie uchwała w takiej formie to myślę, że zostanie wytłumaczone 
mieszkańcom, że nie chcemy budować, bo my chcemy. Jeśli byłyby pieniądze wybudowałabym 
w każdym osiedlu. Natomiast chodzi o to, że pismo nie nosi znamion petycji, bo jest to wniosek 
do budżetu. Jeżeli nie przegłosujemy uchwały w takim kształcie to musimy zdjąć i jeszcze raz 
procedować, a z kolei nie mamy już czasu, ponieważ jest trzy miesiące na rozpatrzenie. 
Radny Waldemar Chochowski - mam wniosek formalny, bo skoro komisja jest autorem 
uchwały to komisja też może ten projekt uchwały wycofać i jeszcze raz opracować, aby 
przedłożyć radzie. Przygotować go tak, aby nie było wątpliwości. Chodzi o to żeby nikt nie 
wziął naszej uchwały i stwierdził, że jesteśmy przeciwko os. Stawy, a na dzień dzisiejszy z treści 
uchwały wynika jakbyśmy byli przeciwko tym pomysłom, a przecież nikomu o to nie chodzi. 
Dlatego myślę, że trzeba przeredagować tą uchwałę abyśmy podjęli ja z czystym sumieniem, 
żeby nie wzięły się za to media i zrobiły z nas kozła ofiarnego, a przecież chodzi o to, aby 
powstała ta siłownia. 
Radna Urszula Czarnecka - można dodać w §1 zapis, ze siłownia zostanie sfinansowana 
w kolejnych latach bez konkretnego wskazania, lub po uzyskaniu środków. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w celu zredagowania poprawek do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Maria Cydejko - przedstawiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 

Radny Artur Marzysz - tak jak powiedział wcześniej przewodniczący Zarządu os. Stawy, że 
pomimo tego, iż uchwała zostanie podjęta to nie zamyka to drogi, żeby mieszkańcy, zarząd 
osiedla czy jeśli zostanie pozyskane we własnym zakresie dofinansowanie od sponsorów coś 
zorganizować i zamontować na tym placu. To nie zamyka drogi. Takie kroki były podejmowane 
również na innych osiedlach i to z sukcesem. Można pozyskać sponsora, ze składek, z pieniędzy 
zarządu osiedla. 
Radna Ewa Grzęda - zapytała czy w § 1 musi być zapis pod warunkiem uzyskania środków 
zewnętrznych. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - odpowiedziała, że tak. 
Radny Waldemar Chochowski - wydaje mi się, że w tej chwili uwarunkujemy petycje. Albo 
jest pozytywnie albo negatywnie rozpatrzona. W tej chwili jest warunek, że pozytywnie, ale po 
uzyskaniu środków zewnętrznych. Nie o to chodziło wnioskodawcom, którzy składali petycje. 
Wiadomo, że będą musieli pozyskiwać środki zewnętrzne, bo wynika to samo 
z siebie, bo jeżeli będą chcieli, żeby zostało to szybko zbudowane to tak jak mówią będą swoje 
środki angażować, ale chcą też miasta. A my, jako miasto w swojej części i składamy deklaracje 
nie mówimy, że wybudujemy całą siłownie tak jakby każdy marzył. Tylko jesteśmy za i też 
będziemy dokładać starania i pozytywnie myślimy, żeby im pomóc. O to chodzi, a nie 
warunkujemy środkami zewnętrznymi. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - nasza część to są środki zewnętrzne. Z naszego budżetu, 
z dochodów własnych nie będziemy w stanie tej inwestycji zrealizować i stąd jest ten zapis. To 
czy panowie będą pozyskiwać i czy w ogóle będą musieli pozyskiwać to jest inna sprawa, czy 
zarząd będzie występował, czy nie to jest inna sprawa. Panowie proszą nas 
o pieniądze, więc my damy je na realizację zadania, kiedy będziemy mieli pozytywnie 
rozpatrzony wniosek na pozyskanie środków zewnętrznych. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

rozpatrzenia petycji w sprawie budowy siłowni na świeżym powietrzu wraz z urządzeniami 
kreatywnymi na Osiedlu Stawy z autopoprawką 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie  

status ilość procent 

ZA 10 90.91 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię 

1 Chochowski Waldemar 

2 Cydejko Maria 

3 Czarnecka Urszula 

4 Grobel Mieczysław 

5 Grzęda Ewa 

6 Jakubik Maciej 

7 Krygrowski Maciej 

8 Kurowski Andrzej 

9 Marzysz Artur 

10 Papis Edyta 

11 Pasek Robert 

12 Przerwa Ewa 

13 Świetliński Leopold 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja 

15 Wojtyś Jarosław 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosów 

15:30:20-15:31:43 

zwykła 

ilość 

15 

11 

4 

procent 

73.33 % 

26.67 % 

głos 

WSTRZYMAŁ SIĘ 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecna 

ZA 

nieobecna 

nieobecny 

ZA 

nieobecny 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/378/2022 w sprawie budowy siłowni na świeżym 
powietrzu wraz z urządzeniami kreatywnymi na Osiedlu Stawy (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad. 8.m. rozpatrzenia petycji dotyczącej stosowanych środków poprawy efektywności 
energetycznej. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Maria Cydejko - przedstawiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie rozpatrzenia petycji dotyczącej stosowanych środków poprawy efektywności energetycznej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 15:37:10- 15:37:53 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 5 33.33 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 
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11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/379/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
stosowanych środków poprawy efektywności energetycznej (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 8.n. przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru 
nazwy dla nowopowstałego ronda na terenie osiedla Wiślana -Żwica 

Przewodniczący KGKSiPP Artur Marzysz - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru nazwy dla 
nowopowstałego ronda na terenie osiedla Wiślana -Żwica 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 15:42:40- 15:43:14 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 5 33.33 % 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 
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6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/379/2022 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 
z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru nazwy dla nowopowstałego ronda na 
terenie osiedla Wiślana -Żwica. 

Ad. 9. Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań 
radnych zgłaszanych w VIII kadencji (lata 2021/2022). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Pasek - przedstawił informacje Komisji 
Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań radnych zgłaszanych w VIII kadencji 
(lata 2021/2022) (stanowi załącznik do protokołu). 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady stwierdził, iż Rada Miasta zapoznała się 
z informacją Komisji Rewizyjnej o realizacji wniosków, interpelacji i zapytań radnych 

Ad 10. Zatwierdzenie protokołu z LXIII sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXIII sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXIII sesji Rady Miasta, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 września 2022 r. czas 15:48:25- 15:48:43 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 

Protokół Nr LXIV/2022 z LXIV sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 30 września 2022 rokit 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 5 

Wyniki  imienne  

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa nieobecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław nieobecny 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski poinformował, że do BRM wpłynęło pismo 
od OSP - Masów z prośbą o zwiększenie budżetu na 2023 rok i zakup asortymentu. Sytuacja jest 
podobna jak na os. Stawy w związku z tym zostaną poinformowani o możliwości składania 
wniosków do budżetu na 2023 rok do 15 października br. 

Ad 11. Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXIV sesję rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 16.20 

Na tym zakończono protokół. 
PRZEWODNICZĄCY RADY 

U/ 
Maciej Krygrowski 

Protokołowała 
Magdalena Piątek 
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